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INTERJÚ 
Dr. Tarr Tündét sokaknak 
nem kell bemutatni, hi-
szen több mint 40 éve bőr-
gyógyászként gyógyít, 
ebből 35 évet a Szántó J. 
Endre Egyesített Szociális 
és Egészségügyi Intézet-
ben. Az interjú a 9. olda-
lon olvasható.

INTERJÚ 
Kiss Attila, Szerencs új 
polgármestere részlete-
sen beszélt a jelenlegi ki-
hívásokról és a jövőbeli 
terveiről. Az interjú érin-
tette a gazdasági helyze-
tet és a pályázati források 
felhasználásának problé-
máit is. Cikkünk a 10-11. 
oldalon olvasható.

Szerencs Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
2024. október 4-én a Rákóczi-vár színháztermében tartotta  
ünnepi alakuló ülését, ahol az tisztségviselők esküt tettek.  

Balról jobbra: Danyi László, dr. Brugoviczky Zsolt, Uray Attila, Rábainé Végh Anett, 
Varkoly Ádám, Kiss Attila, Bárányné Balogh Melinda, dr. Bobkó Géza és Kun Dávid. 

Cikkünk a 3. oldalon olvasható.



A Szerencsi Rákóczi-vár udvara nem mindennapi eseménynek adott ott-
hont október 2-án a délelőtti órákban, amikor több mint 110 galamb szállt 
fel, hogy Nyíregyházára repüljön haza. A fiatal madarak egy körülbelül 60 
kilométeres távot tettek meg a két város között. Az átlagsebességük alap-
ján, amely 70-80 kilométer óránként – időjárás függő –, a galambok ke-
vesebb mint egy óra alatt hazarepültek. 
Rendes József galambász a Szerencsi Hírek érdeklődésére elmondta: a re-
pülés része volt egy olyan edzésprogramnak, amely során fokozatosan 
növelik a távokat, hogy a galambok felkészüljenek a hosszabb távú ver-
senyekre. „Először csak 10 kilométerre visszük el őket az otthonuktól, majd 
20-ra, 40-re és így tovább. A lényeg, hogy az edzések alkalmával fokoza-
tosan növeljük a távolságot. A madarakat ezáltal készítjük fel az akár több 
100 kilométeres megmérettetésekre is” – mondta Rendes József. 
A versenyek különböző távolságokkal kerülnek megrendezésre, rövid tá-
vok (300-400 kilométer), középtávok (500-800 kilométer), és akár hosszú 

távú, maratoni utak is szerepelnek a galambok repertoárjában, amelyek 
akár 1000 kilométeres utakat is magukban foglalnak. A versenyek során 
a madarak sebességét és teljesítményét elektronikus rendszerek mérik. 
A galambászok számára ez nem csak egy hobbi, hanem komoly kihívás 
is egyben. Rendes József már régóta szenvedélyesen foglalkozik galam-
bászattal. Pályafutását 2005-ben kezdte, 5 évvel később már kerületi baj-
nok lett. Azóta számos eredményt ért el, például 2014-ben Szabolcs-Szat-
már-Bereg vármegye legeredményesebb galambásza lett. 
Az eseményen részt vett Nagy Krisztián is, aki városunkban hobbiként 
foglalkozik a galambászattal. A madarak repülését látva elmondta, hogy 
ez nemcsak a tulajdonosok számára öröm, hanem azoknak is, akik tanúi 
lehettek ennek a különleges eseménynek.

Több mint 110 galambot engedtek el a Szerencsi Rákó -
czi-vár udvaráról egy Nyíregyházára vezető gyakorlóre-
pülés során.

GALAMBOKAT EREGETTEK A VÁRBAN
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A városvezető átadta az Orbán Viktor miniszterelnök gratulációját tartal-
mazó emléklapot, valamint az önkormányzat ajándékait. Károly bácsi szü-
letésnapján nagyon várta a polgármestert, akinek részletesen mesélt élet-
éről és családjáról. Büszkén mutatta meg az okleveleit, arany és gyémánt 
diplomáit. 
Simon Károly 1934. október 11-én született Kerkaújfalun. Felsőfokú tanul-
mányait 1960-ban végezte el a Gödöllői Agrártudományi Egyetem Mező-
gazdasági Gépészmérnöki Karán, majd ezt követően még sok továbbkép-
zésen vett részt. Élete során számos helyen dolgozott, többnyire vezető be-
osztásban. Munkálkodott a Palini, a Zalatárnoki és a Mezőcsáti Gépállomá-
son, majd 1967-ben a Szerencsi Gépállomásra került, mint igazgató. A telepet 
1975-ben átvette a Diósgyőri Gépgyár (DIGÉP), onnantól gyáregységveze-
tőként dolgozott tovább. Rövid ideig megfordult a Tarcali Termelői Szövet-
kezetben, majd 1991-es nyugdíjba vonulásáig a Szerencsi Cukorgyár gép-
üzem vezetője volt. Ezt követően sem tétlenkedett, ugyanis 2002-ig sok cu-

korgyári kampányon segítette a termelést. A feladata ekkor a cukorrépa át-
vétele, prizmázása és a szállításának szervezése volt. Károly bácsinak két 
gyermeke született, négy unokája és három dédunokája van. Szabadidejé-
ben szeret olvasni, televíziót nézni, kertészkedni és keresztrejtvényt fejteni. 
Isten éltesse Károly bácsit és további jó egészséget kívánunk neki!

Otthonában köszöntötte Kiss Attila polgármester Simon 
Károlyt kilencvenedik születésnapja alkalmából.
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BOLDOG SZÜLETÉSNAPOT KÁROLY BÁCSI!

„Inkább régi, használt könyveket értékesítünk, amiket már a szerencsi la-
kosok nem használnak. Sok kötetet hoznak be hozzánk hagyatékból vagy 
költözés miatt, amik már feleslegessé váltak és sajnálták kidobni” – 
mondta Tamásné Szabó Klára. 
A vásár bevételét a gyerekkönyvtár fejlesztésére fordítják. „Szeretnénk 
egy kis kuckós faházat venni, hogy a kicsiknek még kényelmesebbé, va-
rázslatosabbá tegyük intézményünk környezetét” – osztotta meg terveit 
a könyvtárvezető. Emellett a bevételből a számítógépes állomány frissí-
tését is tervezik, hiszen jelenleg elavult, régi gépekkel dolgoznak.

A Szerencsi Városi Könyvtár ismét megrendezte hagyo-
mányos könyvvásárát, amelyre szeptember 30. és októ-
ber 11. között került sor az intézmény nyitvatartási ide-
jében. A vásár célja, hogy az olvasók kedvezményes áron 
juthassanak hozzá az állományából kivont könyvekhez 
és folyóiratokhoz. Minden kötet egységesen 200 forintért 
volt megvásárolható.

KÖNYVVÁSÁRT TARTOTTAK

Károly bácsi dolgozott a DIGÉP-nél és a cukorgyárban is

Pár galamb híján mind hazatalált
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Az első napirendi pontban Bereczk József, a Helyi 
Választási Bizottság (HVB) elnöke ismertette a 
2024. június 9-ei választások eredményét. Elhang-
zott, hogy városunkban a választás napján három 
polgármesterjelöltre, az egyéni listán 26 képvise-
lőjelöltre lehetett szavazni. Összesen 4681 válasz-
tópolgár járult az urnákhoz, amely 64,73 százalé-
kos részvételi arányt jelentett. A megválasztott 
polgármester Kiss Attila, a Fidesz-KDNP jelöltje 
lett, 2054 szavazattal. Az egyéni listán megválasz-
tott képviselők közül Varkoly Ádám a Fidesz-KDNP 
jelöltje kapta a legtöbb voksot, összesen 1875 da-
rabot. Őt követi Rábainé Végh Anett (Szeretlek 
Szerencse Egyesület, a továbbiakban SZSZE) 1742, 
dr. Bobkó Géza (SZSZE) 1718, Kun Dávid (SZSZE) 
1675, Uray Attila (Fidesz-KDNP) 1651, Danyi László 
(Fidesz-KDNP) 1612, dr. Brugoviczky Zsolt (Fidesz-
KDNP) 1576 és Bárányné Balogh Melinda (Fidesz-
KDNP) 1465 érvényes szavazattal. A HVB 2024. jú-
nius 10-én hajnalban állapította meg az eredmé-
nyeket, mely ellen jogorvoslati kérelem nem érke-
zett. Rendhagyó volt ez az év, hiszen a választá-
sokra 2024. június 9-én került sor, de az egyébként 
választás napjához fűződő jogkövetkezmények 
kezdő napja október 1-je volt. 
A második pontban a megválasztott képviselő-
testületi tagok eskütétele következett. A harmadik 
napirendi pontban Kiss Attila polgármester tette 
le az esküt, majd köszöntötte a megjelenteket. A 
városvezető elmondta, hogy a testület melletti 
törvényességi feladatokat az önkormányzati és hi-
vatali működés folyamatosságának biztosítása ér-
dekében, dr. Béni Gyula, a dr. Alakszai Zoltán főis-
pán által helyettesítésre kijelölt jegyző látja el, te-
kintettel arra, hogy dr. Oleárné dr. Kádas Marianna 
2024. szeptember 29-én lemondott és két hóna-
pos lemondási idejére kérte a munkavégzése alóli 
mentesítését is. 
A negyedik napirendi pontban Szerencs Város Ön-

kormányzat Képviselő-testületének az új Szerve-
zeti és Működési Szabályzatának (a továbbiakban 
SZMSZ) elfogadására került sor, amit egyhangúlag 
mindenki megszavazatott. Az új SZMSZ megte-
kinthető a szerencs.hu oldalon az „önkormányzat” 
majd azon belül a „rendeletek” menüpont alatt. 
 

Bizottsági struktúra  
és tagok kijelölése 

Az ötödik napirendi pontban az ülésen hatályba 
léptetett SZMSZ új bizottsági struktúrát hozott lét-
re, ennek megfelelően Kiss Attila polgármester ja-
vaslatot tett a bizottságok elnökének és tagjainak 
személyére. Az előzetes egyeztetések és az érin-
tett személyek nyilatkozatai alapján, senki nem 
kérte a zárt ülés tartását. 
A Jogi és Ügyrendi Bizottság elnökének Bárányné 
Balogh Melindát, tagjainak pedig dr. Bobkó Géza, 
Uray Attila önkormányzati képviselőket, továbbá 
külsős bizottsági tagként Tőkés Zoltánt és Gilányi-
né Visi Évát választotta meg a képviselő-testület. 
A Pénzügyi Bizottság elnökének Uray Attilát, tag-
jainak Danyi Lászlót és Kun Dávidot, külsős bizott-
sági tagnak pedig Pazonyi Zoltánt és Séllei-Szabó 
Gabriellát szavazták meg. 
A Városfejlesztési Bizottság vezetőjének dr. Bru-
goviczky Zsoltot, tagjainak Danyi Lászlót, Rábainé 
Végh Anettet, külsős tagoknak pedig dr. Takács 
Istvánt és Ficsor Lászlót választották. A hatodik 
napirendi pontban a megválasztott külsős bizott-
sági tagok tettek eskütételt. 
 

A városvezetők juttatásainak  
megállapítása 

A következő napirendi pontban a polgármester 
Varkoly Ádámot javasolta alpolgármesternek, aki 
előzetes nyilatkozata alapján társadalmi megbíza-
tásban kívánja ellátni a tisztséget, valamint hoz-
zájárult ahhoz, hogy a személyéről nyilvános ülés 
keretében döntsön a képviselő-testület. Viszont a 
jogszabály szerint az alpolgármester személyéről 
titkos szavazást kell tartani, amit a képviselők meg 
is tettek az erre a célra kialakított színpad mögötti 
helyiségben. A szavazást követően Bárányné Ba-

logh Melinda, a Jogi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
ismertette az eredményt, mely szerint a képvise-
lő-testület egyöntetűen Varkoly Ádámra szava-
zott. 
Ezt követően került sor az SZMSZ szerint a polgár-
mester juttatásainak megállapítására. A főállású 
polgármester megbízatásának időtartalmára illet-
ményre jogosult. A városvezető illetményének 
mértékét a jogszabály szabályozza, de összegsze-
rűségében a képviselő-testület állapítja meg. Az 
önkormányzat a polgármester illetményét havon-
ta 845 000 forintban, a költségtérítés összegét 126 
750 forintban állapította meg. A kilencedik napi-
rendi pontban az alpolgármester tiszteletdíjat havi 
380 250 forintban, a költségtérítést 57 ezer forint-
ban állapította meg a testület. 
 

Együttműködés a város jövőjéért 
A tizedik napirendi pontban Kiss Attila röviden is-
mertette a programját. „A választási program 
nemcsak a saját választási programom, hiszen a 
képviselő-testületben nemcsak a Fidesz-KDNP ál-
tal megválasztott személyek kerültek be. Ezen 
részletes program hirdetése előtt konszenzust kell 
teremteni a teljes képviselő-testületben és egy 
olyan programot meghirdetni, amiben mindannyi-
an egyet tudunk majd érteni. Azt gondolom meg-
lesz köztünk a bizalom, már tegnap, illetve a múlt 
héten is megkezdtük az ezzel kapcsolatos egyez-
tetéseket” – mondta Kiss Attila polgármester. Hoz-
zátette: a fő céljuk az egyes választási programok 
összedolgozása és megvalósítása lesz, aminek ele-
jén kell, hogy álljon a város stabil működésének a 
megőrzése és javítása, illetve újabb fejlődési pá-
lyára állítása. „Szeretnénk a várost élhetőbbé tenni 
nemcsak a fiatalok, hanem az idősebbek számára 
egyaránt és talán abban egyetértés lesz mindany-
nyiunk között, hogy a legfontosabb feladat a mun-
kahelyteremtés. Hiszen, ha van munkahely, van ke-
reslet, akkor helyben maradnak a fiatalok és job-
ban tudunk majd itt mindannyian élni” – zárta 
gondolatait Kiss Attila polgármester. 
Az ünnepi alakuló ülés megtekinthető a Sze-
rencsi Hírek YouTube oldalán.

Szerencs Város Önkormányzatának 
Képviselő-testülete 2024. október 4-
én, délután a Rákóczi-vár színházter-
mében tartotta ünnepi alakuló ülését.

MEGALAKULT AZ ÚJ KÉPVISELŐ-TESTÜLET

Balról jobbra: Danyi László, dr. Brugoviczky Zsolt, Uray Attila, Rábainé Végh Anett, Varkoly Ádám, Kiss Attila, dr. Béni Gyula,, Bárányné Balogh 
Melinda, Kun Dávid és dr. Bobkó Géza
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A Kossuth téren az önkormányzat, intézmények, politikai pártok és a civil 
szervezetek képviselői helyeztek el koszorút a vértanúk kopjafájánál. Az esős 
időjárás miatt a műsort nem a helyszínen, hanem a Rákóczi-vár lovagtermé-
ben tartották. A megjelenteket Csejoszki Szabolcs görögkatolikus parókus 
köszöntötte. Beszédében kiemelte, hogy a vértanú az, aki a hitéért képes 
odaadni az életét és egy percig sem mérlegel, mert tudja, hogy amiben hisz, 
az életének központi eleme. Hangsúlyozta, hogy a vértanúk emlékezete nem-
csak a gyászról szól, hanem példaként állnak előttünk, mint „világítók”, akik 
erőt adnak a nemzetnek. Végül Kiss Ernő altábornagy szavait idézve arra 
buzdított, hogy Krisztusé legyen a szívünk, és hazánkért éljünk. „Árpádok di-
cső szentjei virrasszatok a magyar ifjúság felett, hogy Krisztusé legyen a szívük 
és a hazáé az életük” – zárta gondolatait Csejoszki Szabolcs. 

A beszédet követően a Rákóczi Zsigmond Református Két Tanítási Nyelvű 
Általános Iskola Alapfokú Művészeti Iskola és Óvoda diákjainak műsora 
következett, majd a megemlékezés koszorúzással ért véget az Arad utcai 
emléktáblánál.

175 éve, 1849. október 6-án végezték ki Aradon az  
1848–49-es szabadságharc 13 tábornokát és ugyanazon 
a napon gróf Batthyány Lajost, Magyarország első felelős 
miniszterelnökét. Az aradi vértanúk mártírhalálának év-
fordulójára szervezett megemlékezést október 4-én Sze-
rencs Város Önkormányzata, valamint a Szerencsi Műve-
lődési Központ és Könyvtár.

TISZTELET AZ ARADI VÉRTANÚKNAK

Kiss Attila, Szerencs polgármestere három gon-
dolat köré építette beszédét. Az első arról szólt, 
hogy a történelmet mindig a győztesek írják, 
ugyanakkor megemlítette, hogy a hősök véré-
vel is íródik, utalva az 1956-os forradalomra. 
Második gondolatában a művészet és a törté-
nelem kapcsolatát hangsúlyozta. Több magyar 
alkotást is megemlített, mint például Goda 
Krisztina rendezésében a Szabadság, szerelem 
című filmet, amely segítette őt, hogy jobban 
megértse a forradalmat. Végül arra hívta fel a 
figyelmet, hogy a történelem személyes megis-

merése is fontos. A helyi hősök, mint Tatay Zol-
tán és Oleár István példáját említette, akiknek 
emlékét őrzi Szerencs. „Ahol a hősöket nem fe-
lejtik, ott mindig lesznek újak” – zárta gondo-
latait a városvezető.  
Koncz Zsófia, a térség országgyűlési képviselő-
je, a Kulturális és Innovációs Minisztérium csa-
ládokért felelős államtitkára úgy fogalmazott, 
hálásak lehetünk a forradalmároknak azért, 
hogy ma szabad országban élhetünk és gondo-
latainkat bármikor szabadon elmondhatjuk. „Ez 
az ’56-os hősök nélkül egészen biztosan nem 

így történt volna” – fűzte hozzá az államtitkár. 
Majd úgy folytatta, hogy a teljes nemzet egy-
ségét az mutatta, hogy diákok és tanárok, mun-
kások és mérnökök együtt, közösen néztek 
szembe a hatalmas elnyomó többséggel. „Ez 
tényleg csak igaz szívvel történhetett meg, ez 
1956 üzenete, szellemisége” – tette hozzá. 
A beszédeket követően a szerencsi alap- és kö-
zépfokú oktatási intézmények ünnepi műsorai-
ból láthatott a közönség egy válogatást. Köz-
reműködött a Bolyai János Katolikus Általános 
Iskola, a Rákóczi Zsigmond Református Két Ta-
nítási Nyelvű Általános Iskola, Alapfokú Művé-
szeti Iskola és Óvoda, a Bocskai István Katolikus 
Gimnázium, Technikum és Óvoda, a Szerencsi 
Szakképzési Centrum Műszaki és Szolgáltatási 
Technikum és Szakképző Iskola, a Hajnali Nép-
táncegyüttes, valamint Gulyás Levente és Jusz-
ku Botond. 
Az idei szerencsi október 23-ai programsorozat 
utolsó állomásaként az emlékezők Tatay Zoltán 
és Oleár István sírhelyeinél fejezték ki tisztele-
tüket. A megemlékezőket Bárány Zoltán, a 792. 
számú Bocskai István Cserkészcsapat helyettese 
köszöntötte, majd Estók István református lel-
kipásztor közös áhítatra hívta az emlékezőket. 
Ezt követően Nagy József osztotta meg a gon-
dolatait, aki aktívan részt vett a helyi és kör-
nyékbeli ’56-os forradalmi tevékenységekben, 
majd a saját maga által írt verset szavalta el, 
ami után a megemlékezők elhelyezték a koszo-
rúkat és mécseseket. A szabadságharc során a 
szerencsi származású Oleár Istvánt is súlyos lö-
vés érte, életét már nem tudták megmenteni, 
az ő sírhelyét szintén megkoszorúzták.

Az 1956-os forradalom és szabadságharcra emlékeztek október 23-án Sze-
rencsen. A programsorozat reggel a Kossuth téren kezdődött, ahol az önkor-
mányzat, intézmények, civil szervezetek és politikai pártok képviselői he-
lyezték el az emlékezés koszorúit és mécseseit. A megemlékezés ezt köve-
tően a Rákóczi-vár színháztermében folyatódott.

A FORRADALOM HŐSEIRE EMLÉKEZTEK

A jelenlévők elhelyezték a megemlékezés koszorúit

A jelenlévők elhelyezték a megemlékezés koszorúit
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Nyiri Tibor leköszönő polgármester beszédében elmondta, hogy az idős-
kor nemcsak a visszavonulás ideje, hanem egyben lehetőség a tartalmas 
és aktív életre is. Arra buzdította a jelenlévőket, hogy tűzzenek ki célokat, 
hiszen ezek segíthetnek a testi és szellemi frissesség megőrzésében. Ki-
emelte, hogy fontos a közösségekhez való tartozás, hiszen a társas kap-
csolatok erősítik a lelket és segítenek az elszigeteltség ellen is. Beszédé-
ben hangsúlyozta a helyi közösségek, mint például a nyugdíjasklubok és 
különböző művészeti körök fontosságát, amelyek aktív szerepet vállalnak 
a város életében. Külön kitért a Szerencsi Logiklub és a több mint százé-
ves Szerencsi Férfikarra, amelyek évről évre öregbítik településünk hír-
nevét. Azokat a közösségeket is megemlítette, ahol a sportot helyezik 
előtérbe, mint a Szerencsi Nordic Walking és a helyi szenior örömtánc 
csoportot, hiszen az aktív mozgás a nyugdíjas években is fontos. Mon-
dandója végén megköszönte a több évnyi támogatást és jó egészséget 
kívánt mindenkinek. 
A szépkorúak nevében Pallai Miklós, a Szerencsi Cukorgyár utolsó vezér-
igazgatója mondott köszönetet, majd egy gondolatot idézett Petress Ist-
vántól, az „Idősek imáját”, amelyben bölcsességre, türelemre és szeret-
hetőségre kérte a mindenható segítségét. 

A beszédek után Straub Dezső, Jászai Mari-díjas magyar színész és Ró-
zsás Viktória, énekes produkcióját láthatták a megjelentek. Straub Dezső 
két szám közötti stand-up comedy jellegű előadása mindig mosolyt csalt 
a szépkorúak arcára, Rózsás Viktória éneke pedig főként a férfiakat va-
rázsolta el, akik közül a legszerencsésebbek pusziban is részesültek. Az 
esemény végén az önkormányzat apró ajándékkal kedveskedett a részt-
vevőknek.

Az idősek világnapja alkalmából Szerencs Város Önkor-
mányzata, valamint a Szerencsi Művelődési Központ és 
Könyvtár szeptember 30-án köszöntötte a város szép-
korú lakóit a Rákóczi-vár színháztermében.

A SZÉPKORÚAKAT KÖSZÖNTÖTTÉK

A középiskola legidősebb diákjai a hagyományos 
csengőszó után vonultak az aulába, ahol szülők, 
hozzátartozók, barátok várták a szalagtűzés 
eseményét. Az utolsó évfolyamosok zenét, pró-
zát felvonultató műsora után Varga András 12.H 
osztályos tanuló köszöntötte a vendégeket, 
majd diáktársai nevében elmondta, hogy már 
nagyon várták ezt a mai napot. „Szeretnénk fel-
nőttek lenni, önállóak és szabadok. Végre dönt-

hetünk majd a saját életünkről, azt csinálunk, 
amit szeretnénk. Egy kicsit lazább lesz az élet-
ünk. Kevesebb kontroll és nagyobb szabadság. 
Ma este megkapjuk az első jelét annak, hogy 
hamarosan eljön ez a pillanat. Az osztályfőnö-
künk feltűzi a lányok blúzára és a fiúk zakóira a 
szalagot. Talán most ezzel a mozdulattal tuda-
tosul bennünk, hogy 12. évfolyamos, végzős, 
érettségire és továbbtanulásra készülő diákok 

vagyunk a felnőtté válás küszöbén” – mondta 
Varga András. 
Gaszperné Tilman Edina, a Bocskai István Kato-
likus Gimnázium, Technikum és Óvoda igazgató-
ja beszédében arra buzdította a diákokat, hogy 
bátran nézzenek szembe a jövővel, majd emlé-
keztette őket arra, hogy sosem lesznek egyedül 
az élet nagy döntéseiben és kihívásaiban. Isten 
szeretete mindig velük lesz. 
Koncz Zsófia, a térség országgyűlési képviselője, 
a Kulturális és Innovációs Minisztérium családo-
kért felelős államtitkára a szalagavató kapcsán 
a közösség és a csapatmunka fontosságáról be-
szélt, bátorítva a diákokat, hogy élvezzék ki az 
utolsó hónapokat, és nyugodtan kérdezzenek 
tanáraiktól, hiszen ez az időszak olyan alapot ad, 
amelyre mindig lehet majd építeni. Végezetül 
gratulált a pedagógusoknak és a családtagok-
nak, akik végigkísérték a diákokat ezen az úton. 
Szarvas Péter, római katolikus plébános beszé-
dében kiemelte, hogy amikor a szalagokat meg-
áldja, azt azért teszi, hogy emlékeztesse a diá-
kokat Istenre és arra, hogy minden ajándékért 
hálát kell adni. 
A beszédeket követően a hagyományos szalag-
tűzés pillanatai következtek, majd a négy utolsó 
évfolyamos osztály adta elő az alkalomra össze-
állított táncos műsorszámait. A végzősök elő-
ször könnyed latin ritmusra táncoltak és pezsdí-
tették fel a hangulatot, majd Eugen Doga klasz-
szikus dallamaira keringőztek.

SZALAGAVATÓ A BOCSKAIBAN

Rózsás Viktória és Straub Dezső fergeteges műsort adtak

Megkapták a búcsút is jelképező szalagot a gimnazisták

A Bocskai István Katolikus Gimnázium, Technikum és Óvodában október  
4-én tartották a szalagavatót. Az ünnepség keretében közel hetven tanuló 
ruhájára tűzték fel az osztályfőnökök a végzős diákok jelét.
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Bialkó Mária, a Miskolci Egyházmegye Közfeladatellátó Intézményei Fenn-
tartója (MEKIF) igazgatója beszédében röviden ismertette a pályázat 
részleteit. Elhangzott, hogy az új intézményben 26 kisgyermek kap majd 
helyet két csoportban. Kiemelte, hogy a bölcsődében a görögkatolikus 
értékek mentén nevelkedhetnek majd a csöppségek. Hangsúlyozta, hogy 

Szuhai László főépítész egy modern, a mai kor követelményeknek meg-
felelő épületet tervezett. 
Koncz Zsófia, a térség országgyűlési képviselője, a Kulturális és Innová-
ciós Minisztérium családokért felelős államtitkára beszédében elmondta, 
hogy a kormány számára kiemelten fontos a bölcsődei férőhelyek bőví-
tése. A munka és a család közötti egyensúly megteremtése fontos ügy, 
amiben nagy előrelépés történt az elmúlt időszakban. Koncz Zsófia kitért 
arra, hogy 2010-ben mindössze 32 500 bölcsődei férőhely volt az ország-
ban, ami azóta már 67 500-ra bővült. 
Kifejtette, a vármegyében tizennégy évvel ezelőtt huszonkét településen 
1422 bölcsődei férőhely volt elérhető, mára ez adat 115 településre 3958 
férőhelyre változott és a bővítés folyamatos. Az egyházi fenntartású in-
tézményeket említve Koncz Zsófia elmondta, 2010-ben az egész ország-
ban kilenc egyházi bölcsőde működött 215 férőhellyel, jelenleg pedig 220 
intézményben 3233 férőhely áll a családok rendelkezésre. Az államtitkár 
hangsúlyozta, hogy a jövőre elkészülő bölcsődében hét új munkahely lé-
tesül majd. 
Kiss Attila polgármester köszöntőjében kiemelte, hogy a mai világban a 
gyermek a legnagyobb kincs. Négygyermekes apaként és kétszeres nagy-
apaként örömmel tölti el, hogy új bölcsőde épül Szerencsen. A városve-
zető hangsúlyozta, hogy a rendszerváltás után, de különösen 2010-től, 
az egyházak nagyobb szerepet kaptak az oktatási intézmények fenntar-
tásában. A polgármester rámutatott, hogy Szerencsen három egyházi 
fenntartású intézmény működik és bízik abban, hogy az új görögkatolikus 
bölcsőde is sikeres lesz. A városvezető kitért az önkormányzati fenntar-
tású bölcsődére is, ahol folyamatos a bővítés. 
Az edelényi Szent Miklós Görögkatolikus Általános Iskola és Óvoda ta-
nulóinak zenés műsora után lerakták az új bölcsőde alapkövét és egy 
időkapszulát, amelyeket Orosz Atanáz megyéspüspök szentelt meg.

Letették az új szerencsi görögkatolikus bölcsőde alapkövét 
október 10-én, ami mintegy 390 millió forintos kormányzati 
támogatásból épül fel. Az új bölcsőde a Szabadság utcában 
kerül kialakításra, ami mindössze három perc sétára talál-
ható a görögkatolikus templomtól és parókiától.

ÉPÜL A GÖRÖGKATOLIKUS BÖLCSŐDE

Kiss Attila, Koncz Zsófia, Orosz Atanáz, Bialkó Mária és Csejoszki Szabolcs 
közösen helyezték el az időkapszulát

Az AID To The Church In Need (az ACN egy nem-
zetközi katolikus lelkipásztori segélyszervezet) 
által szervezett imakampány elsődleges célja, 
hogy újra felélessze az ima erejébe vetett hitet. 
A világméretű kampány felhívás arra, hogy em-
lékezzünk a fatimai Szűzanya szavaira, miszerint 
a rózsafüzér őszinte gyermeki és bizalommal teli 
imádsága valóban megváltoztathatja a világot, 
legyőzheti a gonoszt és békét hozhat. 
A szerencsi Munkás Szent József templomban 
október 18-án több mint háromszáz gyermek 
gyűlt össze kísérőikkel, tanáraikkal és lelkipász-
toraikkal egy közös imádságra. A résztvevőket 
először Marosi Balázs szerencsi káplán köszön-
tötte, aki ismertette a program technikai rész-
leteit ismertette. Ezt követően Bérczessy And-
rás, a Szent István Rádió és Televízió igazgatója 
és főszerkesztője beszélt röviden a program 
előzményeiről, és bátorította a fiatalokat arra, 

hogy a kapott egytizedes rózsafüzéreket a min-
dennapokban is használják. Kertész Ferenc to-
kaji plébános Carlo Acutis életét és példáját 
emelte ki a fiatalok előtt, méltatva a fiatalon, 
mindössze 15 évesen elhunyt hitvalló alakját. A 
londoni születésű olasz honlaptervező legin-
kább arról ismert, hogy dokumentálta az eu-
charisztikus csodákat és Mária-jelenéseket, va-

lamint katalogizálta azokat egy honlapon, ame-
lyet leukémiában bekövetkezett halála előtt ho-
zott létre. Szarvas Péter szerencsi plébános Jé-
zus Krisztus szavait idézve úgy fogalmazott, 
hogy a jelenlévő gyermekek tisztasága és lelke-
sedése a mennyek országát idézi elénk. Háláját 
fejezte ki a tanároknak és a diákoknak, hogy 
együtt imádkoztak, és arra buzdította őket, 
hogy kérjék a Szűzanya közbenjárását. 
A nap eseményeinek kiemelkedő része volt a 
fájdalmas rózsafüzér imádsága, amelyet Ter-
nyák Csaba egri érsek vezetett, miután megál-
dotta a fiatalok rózsafüzérét. A továbbiakban 
a szerencsi és a környékbeli katolikus iskolák di-
ákjai közösen imádkoztak a Szűzanyához, mi-
közben sokan a Szent István Rádió és a Szent 
István Televízió Youtube-csatornáján keresztül 
csatlakoztak a közvetítéshez. A helyi katolikus 
iskolák diákjaiból álló kórust Gaszperné Tilman 
Edina igazgató vezényelte. Az eseményen részt 
vettek a helyi közösségek vezetői, köztük Koncz 
Zsófia, a térség országgyűlési képviselője, a Kul-
turális és Innovációs Minisztérium családokért 
felelős államtitkára és Kiss Attila polgármester 
is. A következő évben Törökszentmiklós lesz a 
rendezvény hazai fő helyszíne.

Világszerte és Szerencsen is imádkoz-
tak a gyermekek a békéért és egysé-
géért. Az „Egymillió gyermek imád-
kozza a rózsafüzért” elnevezésű kam-
pányt minden évben október 18-án 
tartják.

A BÉKÉÉRT IMÁDKOZTAK A GYEREKEK

Több mint háromszáz gyermek imádkozott a 
békéért Szerencsen
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Az új intézmény a volt szerencsi római katolikus 
plébánia átépítésével készült el. A korábbi 250 
négyzetméteres plébániához egy 750 négyzet-
méteres épületet építettek. A terveket Salamin 
Ferenc, Kossuth-díjas szerencsi főépítész és Cse-
hák Fanni álmodta meg. A négycsoportos óvodá-
ba jelenleg nyolcvanöt gyermek jár. 
Szarvas Péter plébános beszédében hangsúlyoz-
ta, hogy az óvoda elkészülése után egyszerűen 
csak átsétált, hogy gyönyörködjen az épületben, 
de egyvalami nagyon hiányzott neki, mégpedig a 
gyermekek, akik életet lehelnek az intézménybe. 
Hozzátette, hogy szeptember óta jelen van a vi-
dámság és az ifjoncok mosolya, majd végül hálát 
adott, hogy nehézségek árán is, de elkészült az 
óvoda. A plébános beszédét követően a kicsik 
Szent Kinga életét, legendáját bemutató játékos, 
énekes műsorral kedveskedtek a megjelenteknek. 
Koncz Zsófia, a térség országgyűlési képviselő-

je, a Kulturális és Innovációs Minisztérium csa-
ládokért felelős államtitkára beszédében el-
mondta, hogy 2010 óta 17 ezer új óvodai férő-
helyet hoztak létre, az elmúlt tanévben már 
meghaladta a 387 ezret az óvodai férőhelyek 
száma. Hozzátette, hogy minden gyermek szá-
mára ingyenesen elérhető az óvodai ellátás, és 
a közelmúltban újra elérhetővé tették a bölcső-
dei térítési díj támogatását. Kiemelte, hogy az 
elmúlt időszakban közel másfél milliárd forintot 
fordítottak szerencsi intézmények felújítására 
vagy újak építésére. Emlékeztetett rá, hogy ko-
rábban református óvoda épült a városban, ok-
tóber 10-én pedig egy új görögkatolikus bölcső-
de alapkövét tették le a Szabadság utcában. 
Soltész Miklós, a Miniszterelnökség egyházi és 
nemzetiségi kapcsolatokért felelős államtitkára ar-
ról beszélt, hogy a katolikus intézmények létreho-
zásával és támogatásával olyan szellemiséget sze-

retnének továbbadni a gyermekeknek, amely erős 
alapot ad számukra az életben. Példaként említet-
te Szent Kingát és Szent Margitot, akik nehéz idők-
ben építették újjá az országot és a kereszténysé-
get. Soltész Miklós hangsúlyozta, hogy a katolikus 
óvodaprogram keretében 13 ezer férőhelyet újítot-
tak meg, ebből 4 ezer teljesen új. Kiemelte az Egri 
Főegyházmegye szerepét is, amely huszonhat új 
óvodát épített és hatot felújított. Az államtitkár 
végezetül dicsérte a magyar kormány és az egyház 
közötti együttműködést, amely irigylésre méltó 
más országok szemében is. 
Kiss Attila városunk polgármestere köszöntőjé-
ben visszaemlékezett a 2012-es időszakra, ami-
kor sikeres együttműködés jött létre az érsek-
séggel. A városvezető beszélt arról is, hogy azó-
ta több egyházi fenntartású iskola, és egy idő-
seket ellátó szociális intézmény is a történelmi 
egyházak fenntartásába került, hamarosan csat-
lakozni fog a sorhoz egy bölcsőde is. Hangsú-
lyozta, hogy az együttműködés az érsekséggel 
nemcsak a katolikus egyház, hanem az egész 
helyi közösség érdekeit szolgálja. 
A Szent Kinga Óvoda, a Bocskai István Katolikus 
Gimnázium, Technikum tagintézményeként mű-
ködik. Gaszperné Tilman Edina igazgató beszédé-
ben visszaemlékezett arra, hogy öt évvel ezelőtt 
az intézmény helyén még a plébánia udvara volt, 
majd kiemelte, hogy azóta történt változások 
eredményeképpen az épület a gyermekek öröm-
teli nevetésével és mosolyával telik meg. Legvégül 
köszönetet mondott azért, hogy a városban to-
vább fejlődhetett a katolikus intézményrendszer. 
A szalagátvágást követően a fenntartó Ternyák 
Csaba egri érsek szólt a beruházás nehézségeiről. 
Elhangzott, hogy az óvoda létrehozása nem volt 
könnyű feladat. Sok szenvedés, küzdelem, áldo-
zatvállalás és újrakezdés jellemezte a folyamatot. 
Az érsek hálát adott mindazoknak, akik részt vet-
tek az óvoda létrehozásában. Külön kiemelte a 
néhai Koncz Ferenc polgármestert, akivel meg-
kezdték a közös munkát amikor elindult az intéz-
mények átvétele. Az érsek legvégül megáldotta 
az épület falait.

Hivatalosan is átadták október 18-án az új szerencsi katolikus óvodát, amit 
IV. Béla lányáról, Szent Kingáról neveztek el.

Kiss Attila, Koncz Zsófia, Ternyák Csaba, Soltész Miklós, Gaszperné Tilman Edina és Tarnóczi Er-
zsébet óvoda igazgató

ÁTADTÁK AZ ÚJ KATOLIKUS ÓVODÁT

Szarvas Péter római katolikus plébános köszöntötte a megjelenteket Modern környezet várja a kicsiket
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A verseny történetében ez már a negyedik al-
kalom volt, hiszen korábban Felsőzsolcán és 
Abaújszántón tartották meg a rendezvényt. Sze-
rencsen most összesen 17 csapat mérte össze 
tudását, akik az ország különböző részeiből ér-
keztek, de Romániából és Szerbiából is képvisel-
tették magukat. A csapatok október 11-én nap-
közben folyamatosan érkeztek, majd miután 
mindenki összeállította a szükséges felszerelé-
seket, az esti órákban kezdetét vette a verseny. 
Csejtei Tamás, a Szendo Smoke BBQ tulajdonosa 
és Vizsolyi Róbert, a Forró Kutya Barbeque & 
Restaurant vezetője az október 12-ei megnyitón 
elmondták, hogy a rendezvény kezdeti sikerét 
látva évről évre egyre nagyobbat álmodtak. „Az 
a rengeteg munka, amit befektettünk, ezen a 
napon biztosan megtérül. Szerintem évről évre 
mindig sikerül szintet lépnünk” – fogalmazott Vi-
zsolyi Róbert. Hozzátette, hogy az esemény jö-
vője biztosítottnak látszik, és minden esély meg-
van arra, hogy az I Love Smoky Kiállítás és BBQ 
Verseny hosszú távon is meghatározó eseménye 
legyen a magyar barbecue életnek. 
A szervezők után Kiss Attila polgármester is kö-
szöntötte a csapatokat és a látogatókat. A vá-
rosvezető kiemelte a közösség erejét, amely a 
magyar barbecue világában különösen nagy 
hangsúlyt kap. Hozzátette, hogy a csapatok 
ugyan egymás ellen versenyeznek, de ebben a 
világban a barátság, a jó hangulat és a barbecue 
szeretete talán mindennél fontosabb. Hangsú-

lyozta, hogy már a kezdetektől támogatta a 
szervezők azon törekvéseit, hogy idén a szeren-
csi Rákóczi-vár legyen a rendezvény helyszíne, 
hiszen ezzel a város hírnevét is öregbítik. 
Csejtei Tamás, Szendo Smoke BBQ tulajdonosa 
és a verseny szervezője érdeklődésünkre el-
mondta, hogy a vár tökéletes helyszínnek bizo-
nyult és az önkormányzat is sokat segített. A ver-
seny kapcsán elmondta, hogy a csapatok három 
kategóriában mérkőztek meg: csirke, sertésolda-
las és pork. Utóbbiban a versenyzők választhat-
tak, hogy tarjából, lapockából vagy combból ké-
szítenek fogásokat. Emellett egy különleges kre-
atív kategória is helyet kapott, amiben a csapa-
toknak burráta, bordáskel és marhapofa felhasz-
nálásával kellett ízletes ételt készíteniük. Csejtei 
Tamás beszélt a jövő évi megmérettetésről is, 
amit a tervek szerint már a KCBS (Kansas City 
Barbecue Society) versenyszabályai szerint ren-
deznek. Ez a minősítés emeli fogja a színvonalat 
és több külföldi csapatot csábít az országba. 

A szerencsiek számára talán a legjobban várt 
esemény a két egész sertés sütése volt, amit 
Makai János, a Partizán BBQ-tól már a verseny 
első napján elkezdett, hogy másnap délre az 
érdeklődők számára tálalhassák az ínyenc fa-
latokat. A verseny mellett egész nap worksho-
pok, árusok, gasztronómiai bemutatók és gril-
lezési technikák vártak azokra, akik szerettek 
volna elmélyülni a barbecue füstös és ízletes 
világában. 
Az udvaros palotaszárnyban a gyermekek szá-
mára mini főzőshow-t is szerveztek. Napközben 
a Dynamite Dudes tagjai zenéltek és igazi meg-
lepetésnek számított, amikor az együttes egyik 
tagja háton fekve nagybőgős gyerekdalokat 
adott elő a fiatalok legnagyobb örömére. A ver-
seny október 12-én, este 18 órakor ért véget. A 
győztes csapatok számos elismerésben része-
sültek, köztük egyedi kézzel készített késeket, 
különböző vásárlási utalványokat, fűszereket és 
eszközöket kaptak.

A Füst és Parázs BBQ-Grill Egyesület 
első alkalommal rendezte meg Sze-
rencsen az I Love Smoky Kiállítást és 
Nemzetközi BBQ Versenyt, október 
11–12. között a Rákóczi-várban. A 
rendezvény során a rajongók és ver-
senyzők közösen hódoltak a füstölt 
húsok szeretetének, miközben a csa-
patok szenvedélyüket és tudásukat 
tették próbára.

BARBECUE VERSENY SZERENCSEN

Mindenki nagy odafigyeléssel készítette el a 
húsokat A csapatok a várkertben állították fel a felszereléseket

A belső várudvar adott otthont az árusoknak
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A köszöntésen Dr. Bobkó Géza, az ESZEI igaz-
gató főorvosa méltatta dr. Tarr Tünde odaadá-
sát és elkötelezettségét, kiemelve, hogy hosszú 
évek óta megbecsült tagja a rendelőintézetnek, 
mind szakorvosként, mind az idősek otthoná-
nak korábbi orvosaként. Az alábbi interjúban dr. 
Tarr Tünde pályafutásáról, emlékeiről és tervei-
ről mesél. 
– Meséljen a gyermekkoráról. 
Csodálatos időszak volt, Gibárton születtem és 
nőttem fel. A testvéremmel együtt egy igazi fa-
lusi életet éltünk. Sajnos a szüleim már korán 
elmentek, de nagyon szép időszakot töltöttünk 
együtt. Édesanyám addig volt háztartásbeli míg 
le nem érettségiztem, utána dolgozni kezdett, 
hogy legyen egy kis nyugdíja. Édesapám Encsen 
dolgozott egy raktárban. A nagyszüleim nagy 
hatással voltak rám, mindig ott voltak és támo-
gattak. Gibárton jártam általános iskolába, de 
csak alsó tagozat volt, utána Encsre jártam, 
majd Debrecenben folytattam az egyetemi ta-
nulmányaimat. 
– Mindig is orvos akart lenni? Hogyan ala-
kult ki ez az irány? 
Őszintén szólva nem tudom pontosan, honnan 
jött az ötlet, hogy az egészségügy felé induljak, 
nem volt orvos a családban. Viszont a középis-
kola után már egyértelmű volt, hogy ezt az utat 
szeretném járni. A Debreceni Orvostudományi 
Egyetemen 1984-ben végeztem, ekkor már tud-
tam, hogy a bőrgyógyászat lesz az irány. 

– Miért éppen a bőrgyógyá-
szatot választotta? 
Először gyermekgyógyásznak ké-
szültem, de rájöttem, hogy lelki-
leg nem tudnék megbirkózni a 
beteg gyerekekkel, lelkileg na-
gyon megviselne. Ekkor kezdtem 
érdeklődni a bőrgyógyászat iránt. 
Sokkal összetettebb, mint az el-
sőre tűnhet, mert akár lelki, pszi-
chológiai problémák is okozhat-
nak bőrbetegségeket. Úgy érez-
tem, hogy ezt az a terület, ahol ki 
tudok bontakozni. 
– A diploma után hol helyez-
kedett el? 
Miskolcon kezdtem a pályafutásomat 1984-
ben, rögtön az egyetem után. Öt évig voltam 
gyakornok és rezidens a miskolci bőrgyógyá-
szati osztályon. Ez az időszak meghatározó volt 
számomra, itt tanultam meg igazán a szakma 
alapjait. 
– Mit lehet tudni az itteni munkakezdésről? 
Kezdetben a piacon rendeltem, ami érdekes él-
mény volt. Az ESZEI-nek akkoriban nem volt 
központja, minden szét volt szórva a belváros-
ban. Volt szerencsém ismerni Szántó J. Endre 
bácsit, fantasztikus személyiség volt. Mindig se-
gített és úgy fogadott, mintha családtag lennék. 
Ez az időszak tele volt kihívásokkal, de nagyon 
sokat tanultam és rengeteg támogatást kaptam 

tőle. Nem sokkal később szülni mentem. Miután 
visszajöttem dolgozni már a ma is jól ismert Be-
kecsi út 10. szám alatti központi épületbe ren-
deltem. Akkoriban dr. Bobkó Géza mindent 
megtett azért, hogy a műszerezettséget a meg-
felelő szintre fejlessze. Elegendő volt csak egy-
szer szólni és máris intézkedett. Nem azt kér-
dezte, hogy miért kell ez a műszer, vagy mikor 
hozza majd be az árát, mert máshol ezek voltak 
a rutinválaszok, de nem Szerencsen. 
– Milyen tervei vannak a jövőre nézve?  
Tervezem a nyugdíjat, de nem hiszem, hogy tel-
jesen leállnék. Szeretnék több időt tölteni az 
unokáimmal, és támogatni a családomat, de to-
vábbra is aktív akarok maradni, akár részmun-
kaidőben is. 
– Mit lehet tudni a családjáról? 
1986-ban mentem férjhez és két gyermekünk 
született: Ágnes és Gergő. Büszke vagyok a 
gyermekeimre, a lányom is lassan bőrgyógyász 
lesz. 
– Milyen hobbijai vannak? 
Nagyon szeretek olvasni és van két macskám 
is, akikkel sok időt töltök. Bekecsen kertes ház-
ban lakunk, ahol van egy kis kertem is. Több 
gyógynövényt is termesztek, mint például cit-
romfű és menta. Szeretem a virágokat is és iga-
zi nagymama vagyok: sapkákat kötök az uno-
kámnak. Sütni viszont még nem tudok, de ez 
egy jövőbeli projekt lesz. 
– Milyen érzés volt a 40 éves évforduló al-
kalmából kapott elismerés? 
Megleptek vele, nem számítottam rá. Jólesett 
a kollégák és dr. Bobkó Géza, igazgató főorvos 
köszöntése és méltatása, nagyon meghatód-
tam az eseményen.

Dr. Tarr Tündét már sokaknak nem kell bemutatni, hiszen több mint 
40 éve szolgálja a pácienseket bőrgyógyászként, ebből 35 évet a 
Szántó J. Endre Egyesített Szociális és Egészségügyi Intézetben 
(ESZEI). Ezen alkalomból október 7-én kollégái és barátai is köszön-
tötték őt, amit a Szerencsi Hírek egy interjúval tett még emléke-
zetesebbé. 

NEGYVEN ÉV AZ EGÉSZSÉGÜGYBEN

Müller Brigitta és dr. Tarr Tünde már hosszú ideje együtt dolgoznak

Dr. Tarr Tünde már 35 éve dolgozik az ESZEI-ben
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– Milyen kötődés fűzi Önt Szerencs váro-
sához? 
Friss diplomásként 1994-ben érkeztem ebbe a 
gyönyörű zempléni kisvárosba. Az első négy 
évben Miskolcra jártam dolgozni, majd utána ti-
zenhat évig Tokajban kaptam feladatot. Az idén 
harminc éve, hogy itt élek. Ez az időszak rend-
kívül aktív és legmeghatározóbb része volt az 
életemnek. 
 
– Hogyan jött az ötlet, hogy induljon a pol-
gármesterségért? Felkérték rá, vagy saját 
maga döntött úgy, hogy elindul? 
Az elhatározás, hogy elindulok-e, természete-
sen az enyém volt, de maga az ötlet nem tőlem 
származott, kifejezetten sokan biztattak erre. 
Nagyon nehéz döntést kellett meghoznom, hi-
szen az elmúlt harminc évben a Borsodvíz Zrt-
nél dolgoztam, ahol szép karriert futottam vé-
gig. Egy ilyen munkahelyet nem könnyű elen-
gedni. Biológusként kezdtem, laboratóriumi 
munkát végeztem, víz- és szennyvíz-technoló-
giával is foglalkoztam. Az volt a feladatom, hogy 
biztosítsam a vármegye 133 településén a meg-
felelő minőségű ivóvizet. Emellett pedig az is, 
hogy a tisztított szennyvíz megfelelő minőség-
ben kerüljön vissza a természetes vízfolyások-
ba. Ez volt a küldetésem, és nagyon szerettem. 
 
– Hogyan hozta meg a döntést, hogy fel-
adja ezt a karriert a polgármesteri tisztség 
kedvéért? 
A város fejlődése motivált. Ha megválasztanak, 
akkor a törvények szerint főállású polgármester-
ként kell dolgoznom, ami azt jelentette, hogy fel 
kell adnom a korábbi karrieremet. A közélet iránti 
érdeklődésem mindig meg volt. Korábban is részt 
vettem a városi közéletben. 2010-ben választottak 
be először a képviselő-testületbe, ahol alpolgár-
mesterként is dolgoztam Koncz Ferenc polgár-
mester mellett. Ez egy tanuló időszak volt szá-
momra. Mindig szívből és jó lelkiismerettel igye-
keztem szolgálni a várost, de akkor még a főállá-
somat megtartva, tiszteletdíj nélkül, társadalmi 

megbízásként. 2014-ben újra elnyertem a város-
lakók bizalmát. 2019-ben is indultam az önkor-
mányzati választáson, mint képviselőjelölt, akkor 
azonban nem nyertem mandátumot. Nem taga-
dom, hogy ez fájdalmas vereségként ért, hiszen 
komolyan vettem a közéleti munkát, és szerettem 
volna folytatni, de el kellett fogadnom a döntést. 
Úgy gondoltam, hogy tiszteletben kell tartanom a 
választók akaratát, ezért egy kicsit háttérbe vo-
nultam. Nem nyilvánultam meg közéleti témák-
ban. Ez egyfajta önkéntes száműzetés is volt: el-
fogadva a választók döntését beláttam, hogy ak-
kor mások kapták meg a feladatot. Az elmúlt öt 
év viszont – a város szempontjából – szerintem 
nem sikerült túl fényesen. Sőt, ha megengedi, kri-
tikusabb leszek: sok szempontból kudarcosnak 
tartom ezt az időszakot. Ha azt tapasztaltam vol-
na, hogy a város jó kezekben van, akkor nem érez-
tem volna szükségét annak, hogy induljak polgár-
mesterjelöltként. De a helyi lakosoktól és jó isme-
rősöktől is azt hallottam, hogy változásra van 
szükség. Ez az, ami arra ösztönzött, hogy komo-
lyan fontolóra vegyem a polgármesteri indulást. 
 
– Most viszont a választók bizalmat sza-
vaztak Önnek. Mennyire érzi felkészültnek 
magát a feladatra? 
Azt gondolom, hogy az elmúlt évtizedek közé-

leti tevékenysége és a munkahelyi tapasztala-
taim jó alapot adnak. Ismerem a várost, isme-
rem a problémákat, és van egy világos képem 
arról, hogy merre szeretném vinni városunkat. 
Az emberek bizalma, amit a választáson kap-
tam, hatalmas felelősség, de úgy érzem, készen 
állok erre a kihívásra. Szerencs jövője fontos 
számomra, és mindent megteszek azért, hogy 
fejlődjön és élhetőbb legyen. Az elmúlt öt év-
ben, úgy érzem, sok probléma halmozódott fel, 
és ezek közül jó néhányat azonnal orvosolni kell. 
Nem mondom, hogy minden rögtön megoldha-
tó, de vannak olyan kérdések, amelyek nem tűr-
nek halasztást. 
 
– Konkrétan mire gondol? 
Például a város gazdasági helyzetére. Az elmúlt 
öt év alatt nem sikerült komolyabb előrelépést 
elérni a munkahelyteremtés terén, és ez különö-
sen aggasztó. Szerencs lakossága csökken, sok 
fiatal elhagyja a várost, mert itt nem találnak 
megfelelő lehetőségeket. Ezen változtatni kell, 
és azonnal el kell kezdeni azon dolgozni, hogy 
vonzóbbá tegyük a várost a befektetők számá-
ra. Emellett a közszolgáltatások színvonalán is 
javítani kell, és különösen fontos, hogy a helyi 
infrastruktúrát is fejlesszük. Amikor kívülállóként 
szemléljük a dolgokat, más a benyomásunk, 

Kiss Attila, Szerencs új polgármeste-
re részletesen beszélt a jelenlegi ki-
hívásokról és a jövőbeli terveiről. Az 
interjú során érintette a gazdasági 
helyzetet, a pályázati források fel-
használásának problémáit, valamint 
a szükséges jogi átvilágításokat. Kiss 
Attila elmondta, hogy célja a hibák 
tanulságainak levonása és Szerencs 
fejlődése, hogy minden döntés a vá-
roslakók javát szolgálja. 

KIHÍVÁSOK ÉS CÉLOK SZERENCSEN 
– INTERJÚ KISS ATTILÁVAL –



mint amikor már ténylegesen benne vagyunk és 
hozzáférünk az adatokhoz, információkhoz. A 
véleményem folyamatosan alakul, fejlődik az 
alapján, hogy milyen impulzusok érnek, milyen 
tapasztalatokat szerzek. Amikor még nem vol-
tam hivatalban, természetesen volt egy elkép-
zelésem arról, hogy milyen irányba kellene men-
nie a városnak, de most, hogy polgármester va-
gyok, és mélyebben látom a dolgokat, ez az el-
képzelés folyamatosan formálódik. Nem kötöt-
tem le magam egy fix tervhez, hanem alkalmaz-
kodom ahhoz, amit tapasztalok. 
 
– Mire jutott az első információk alapján? 
Az egyik legfontosabb dolog, ami nagyon meg-
változtatta a véleményemet, az az önkormány-
zat átláthatóságának hiánya volt. Az elmúlt öt 
évben az az érzés alakult ki bennem, és sok 
más emberben is, hogy a város irányítása nem 
volt eléggé demokratikus. Inkább egyfajta egy-
személyes vezetést láthattunk, és ezt a beszél-
getések is alátámasztják, amelyeket a korábbi 
önkormányzati képviselőkkel folytattam. Kevés 
információ jutott el hozzájuk, és sokszor ké-
sőbb, vagy utólag se értesültek olyan dönté-
sekről, amelyekben jó lett volna, ha részt vesz-
nek. 
 
– Hogyan látja a város jelenlegi pénzügyi 
helyzetét? 
Korábban én is olvastam azokat a kinyilatkoz-
tatásokat, hogy a város pénzügyei rendben 
vannak, megfontolt és takarékos gazdálkodás 
folyt. De most, hogy betekintést nyertem az 
adatokba, meg kell mondanom, hogy nem ró-
zsás a helyzet, messze nem olyan stabil a város 
gazdálkodása, mint azt korábban propagálták. 
 
– Ezzel kapcsolatban tud-e most mondani 
konkrétumokat? 
Ahhoz, hogy most pontos véleményt adjak, 

még nem rendelkezem minden szükséges isme-
rettel – ezek megszerzéséhez szakemberek, 
például az osztályvezetők bevonására is szük-
ség van. Sajnos azonban mind úgy látjuk, hogy 
a helyzet nem rózsás. Megmondom őszintén, a 
korábbi városvezetés tájékoztatói alapján jobb 
helyzetre számítottam, de a helyzetfeltárásba 
bevont külső szakértők sincsenek elragadtatva. 
Éppen ezért egy könyvvizsgáló csapatot bíz-
tunk meg, hogy átvizsgálják az önkormányzat 
gazdálkodását, és objektív helyzetképet kap-
junk. Ez segít majd a jövőbeli döntések megho-
zatalában is. 
 
– Nyilvános lesz az elkészült szakmai állás-
foglalás? 
Természetesen, hiszen ez közérdekű adat. Az 
átláthatóság nagyon fontos számomra, így a 
könyvvizsgálat eredménye is nyilvánosságra 
kerül, amikor elkészül. A nem nyilvános szemé-
lyes adatokat értelemszerűen ki kell takarni, de 
az egész folyamat célja az, hogy az önkor-
mányzat gazdálkodását tisztán lássuk. Nem 
egyes személyekre koncentrálunk, hanem az 
intézmények gazdálkodására, hogy mennyire 
volt célszerű, megfelelően takarékos a műkö-
dés, mit lehet és mit kell tenni a működőképes-
ség fenntartásáért, esetleg helyreállításáért. 
 
– Ez a vizsgálat kiterjed a jogi területek-
re is? 
Igen, nem csak a gazdálkodási folyamatokat 
vizsgáljuk, hanem a jogi szakterületet is. Meg 
kell néznünk, hogy az önkormányzat, a polgár-
mesteri hivatal, illetve az intézmények jogsze-
rűen működtek-e. Például fontos, hogy a köz-
érdekű adatigénylésekre vonatkozó szabályokat 
betartották-e. Ha valaki jogosan kér adatot, azt 
nyilvánosság elé kell tárni, hiszen közpénzzel 
gazdálkodunk. A pályázatok területén is sok a 
kérdőjel. 

– Mik az aggodalmai ezen a területen? 
Azt látjuk, hogy rengeteg TOP-os és EFOP-os 
pályázat volt, amelyekhez jelentős források áll-
tak rendelkezésre. Az előző önkormányzatnak 
a legfontosabb feladata volt, hogy ezeket a 
pénzeket megfelelően felhasználva, látható 
eredményeket érjen el a városban. Sajnos 
azonban azt tapasztaltuk, hogy nem minden 
pályázati pénzt sikerült teljes mértékben fel-
használni, és vannak olyan projektek, amelyek 
jelentős részét nem tudták elszámolni. Például 
volt egy 500 millió forintos pályázat, amelynek 
a 40 százaléka nem lett felhasználva. Ez ko-
moly probléma, mert ezek a források itt ma-
radhattak volna a városban, és a városlakók 
javára fordíthattuk volna őket. Ilyen esetekben 
meg kell vizsgálnunk, hogy mi volt az oka an-
nak, hogy ezek a források nem kerültek fel-
használásra. Arra is van konkrét példa, hogy 
vissza kellett fizetni 60 millió forintot. Ez a kér-
dés többször is felmerült a közmeghallgatáso-
kon, de soha nem kaptunk egyenes választ ar-
ra, hogy ki a felelős ezért a hibáért. Fontos, 
hogy a pályázatok zárásakor ne csak az elszá-
molás sikerességére figyeljünk, ha történtek 
hibák, úgy a felelősséget is tisztázni kell. 
 
– Tehát itt egy harmadik területen is átvi-
lágítást terveztek? 
Pontosan. Az átvilágítás harmadik területe a 
pályázatok teljes életútjának vizsgálata lesz. Az 
elejétől, tehát a támogatási kérelmek beadásá-
tól kezdve egészen a záró elszámolásokig. Meg 
kell néznünk, hogy hogyan hívták le az előlege-
ket, milyen hibák történtek, és hogyan lehetne 
ezeket a jövőben elkerülni. A pályázatok nagy 
része sajnos még mindig nincs fenntartásban, 
ami azt jelenti, hogy a záró kifizetési kérelmek 
és a szakmai beszámolók még nem kerültek el-
fogadásra. Mindössze csak öt pályázat került 
fenntartásba. Ez nagyon kevés a mintegy 25  
benyújtott és elfogadott pályázathoz képest. 
Ezért is vagyok pesszimista ezen a területen, 
mert a tapasztalatok azt mutatják, hogy sok pá-
lyázat nem lett megfelelően lezárva, ami hosszú 
távon problémákat okozhat a városnak. 
 
– Hogyan telt az első hónap? 
Az első hónapban igyekeztem felmérni a leg-
fontosabb feladatokat. A közvetlen kihívások 
egyértelműek: gazdasági helyzet javítása, a 
pályázatok átvilágítása és az önkormányzat 
átláthatóságának megteremtése. Hosszú tá-
von pedig egy olyan stratégiát szeretnék ki-
dolgozni, amely Szerencset egy dinamikusan 
fejlődő, élhető várossá teszi. Együtt, közösen 
sok mindent elérhetünk. Fontosnak tartom a 
párbeszédet, mindig nyitott leszek az ember-
ek véleményére, javaslataira. A célom az, 
hogy Szerencs egy olyan hely legyen, ahol jó 
élni, dolgozni, és ahol mindenki megtalálja a 
helyét.
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KÖZÉRDEKŰ INFORMÁCIÓKKÖZÉRDEKŰ INFORMÁCIÓK

Házasságkötés 2024.09.24.-2024.10.25. 
Kovács Attila és Kalocsai Zsanett, Édes István és Ecsedi Renáta, Oláh 
Krisztián János és Tomcsák Ildikó.

ANYAKÖNYVI HÍREK

HULLADÉKNAPTÁR 
(2024. NOVEMBER 1-30.) 

Kommunális hulladékszállítás időpontjai: november 4-5; 11-
12; 18-19; 25-26.  
Szelektív hulladékszállítás: november 4-5; 18-19.  
Zöldhulladék szállítás: november 11-12; 25-26.  
Üvegszállítás: november 19.

SZERENCSI hírekhírek KÖZÉRDEKŰ12

ELADÓ INGATLAN: Szerencsen a központban szintes családi ház 
eladó. 4 szoba, nappali, 2 fürdő, 2 WC, konyha, széles folyosó, ka-
zánház 3 féle fűtés: klíma, gáz, vegyestüzelés. 1 nagy helyiség 
spájznak, lomtár. Kövezett udvar, kis kert gyümölcsfákkal. Szerencs, 
Bényei út 4/A. Tel.: +36/70-681-7775. 
VÁSÁROLOK RÉGISÉGEKET: Továbbá képeslapokat, kitüntetése-
ket (jelvényeket, kitűzőket), régi iratokat, porcelánokat, fém-, pa-
pírpénzeket (akár ömlesztve), katonai dolgokat (kard, szurony, 
egyenruha), képregényeket, festményeket, órákat, zsebórákat, régi 
játékokat. Hagyatékok, gyűjtemények azonnali, készpénzes felvá-
sárlása! Hívására házhoz megyek! Hívjon bizalommal! Tel.: +36/30-
134-6205.

A továbbiakban a kormányhivataloknál intézhető minden folyamat-
ban lévő ügy, valamint az ügyfelek az új eljárásokhoz kapcsolódó 
kérelmeket és egyéb dokumentumokat is a hatáskörrel és illetékes-
séggel rendelkező kormányhivatalhoz nyújthatják be. Azokkal az 
ügyekkel kapcsolatos dokumentumok, amelyekben változatlanul a 
hivatásos katasztrófavédelmi szerv az eljáró hatóság, az e-papír szol-
gáltatás igénybevételével nyújthatók be (tűzesethez kapcsolódó ké-
relem, létesítményi tűzoltóságok, kéményseprőipari hatósági ügyek, 
veszélyesáru-szállítás, kritikusinfrastruktúra-védelem).

Október 1-től a kormányhivatalokhoz kerülnek a tűz-
védelmi, vízügyi és vízvédelmi, valamint a veszélyes 
üzemek engedélyezési és felügyeleti hatósági és szak-
hatósági hatáskörei – olvasható a katasztrófavéde-
lem oldalán.

A HATÓSÁGI ÜGYINTÉZÉST 
ÉRINTŐ VÁLTOZÁSOK

SZERENCSI POLGÁRMESTERI HIVATAL 
Cím: 3900 Szerencs, Rákóczi út 89. Tel.: (47) 565-200. A hivatal ügyfélfogadási 
ideje: hétfő: 8–12 óráig, szerda: 8–12 és 13–16 óráig, péntek: 8–12 óráig. 
 

POLGÁRMESTERI FOGADÓÓRA 
Kiss Attila, Szerencs polgármestere lakossági fogadóórát tart 
2024. november 11-én (hétfőn) a Polgármesteri Hivatalban.  

Minden esetben szükséges előzetes időpont egyeztetés  
a 47/565-202-es telefonszámon (8-15 óra között)  

vagy a titkarsag@szerencs.hu e-mail-címen. 
 

KORMÁNYHIVATALOK 
Szerencsi Járási Hivatal Foglalkoztatási Osztály. Cím: 3900 Szerencs, 
Kassa utca 23. Tel.: (47) 361-909, (47) 361-107. Fax: (47) 560-170. Ügyfél-
fogadási rend: hétfő: 8-12 és 13-15, kedd: 8-12, szerda: 8-12 és 13-16, csü-
törtök: 8-12, péntek: 8-11. 
Szerencsi Járási Hivatal Gyámügyi Osztály. Cím: 3900 Szerencs, Kos-
suth utca 3. Tel.: (47) 795-011, (47) 795-014, (47) 795-016, (47) 795-016, 
(47) 795-017, (47) 795-019, +36 (30) 383-4966. Ügyfélfogadási rend: hét-
fő: 8-12 és 13-16, szerda: 8-12 és 13-16, péntek: 8-12. E-mail cím: gyam.sze-
rencs@borsod.gov.hu 
Szerencsi Járási Hivatal Hatósági Osztály. Cím.: 3900 Szerencs, Rá-
kóczi út 63. Tel.: (47) 795-012, (47) 795-013, (47) 795-015, (47) 795-018, 
+36 (70) 339-9625, +36 (70) 339-9626, +36 (70) 339-9627, +36 (70) 339-
9628, +36 (70) 339-9630, +36 (70) 339-9631. Fax: 47) 795-090. Ügyfél-
fogadási rend: hétfő: 8-12 és 13-16, szerda: 8-12 és 13-16, péntek: 8-12. E-
mail cím: hatosag.szerencs@borsod.gov.hu 
Szerencsi Járási Hivatal Kormányablak Osztály. Cím: 3900 Szerencs, 
Rákóczi út 89. Tel.: (47) 795-245, (47) 795-246, (47) 795-247, (47) 795-
248, (47) 795-249. Fax: (47) 795-090. Ügyfélfogadási rend: hétfő: 8-18, 
kedd: 8-14, szerda: 8-18, csütörtök: 8-15, péntek: 8-14. E-mail cím:  
kormanyablak.szerencs@borsod.gov.hu 
Szerencsi Járási Hivatal Népegészségügyi Osztály. Cím: 3900 Sze-
rencs, Kossuth utca 3. Tel.: (47) 561-025. Fax: (47) 561-026. Ügyfélfogadási 
rend: hétfő: 8-15.30, szerda: 8-15.30, péntek: 8-12.30. E-mail cím: nep-
egeszsegugy. szerencs@borsod.gov.hu 
 
ÜGYELETES GYÓGYSZERTÁRAK 2024. NOVEMBER 
Oroszlán Gyógyszertár 
2024. október 28. – 2024. november 3., 2024. november 25. – 
2024. december 1. Cím: Szerencs, Bekecsi út 8. Tel.: (47) 361 433. Nyit-
vatartás: hétfő-péntek 8-17 óra. Ügyeleti nyitvatartás: hétköznap 8-19 
óra, szombat-vasárnap 8-14 óra. Készenlét: naponta 22 órától másnap 
reggeli nyitásig (orvosi ügyelet igénye szerint). 
Alba Gyógyszertár 
2024. november 4-10. Cím: Szerencs, Rákóczi út 102. Tel.: (47) 361-530. 
Nyitvatartás: hétfő-péntek: 8-17 óra, szombat: 8-12 óra. Ügyeleti nyitva-
tartás: 17-22 óra. Készenlét: naponta 22 órától másnap reggeli nyitásig 
(orvosi ügyelet igénye szerint). 
Szerencs Gyógyszertár 
2024. november 11-17. Cím: Szerencs, Gyár út 40. (Tesco Áruház). Tel.: 
(47) 560-302, (47) 560-303. Nyitvatartás: hétfő-szombat: 8-20 óra. A nyi-
tott ajtó melletti ügyelet az áruházhoz igazodik. Készenlét: naponta 22 
órától másnap reggeli nyitásig (orvosi ügyelet igénye szerint). 
Centrum Gyógyszertár 
2024. november 18-24. Cím: Szerencs, Rákóczi út 75. Tel.: (47) 362-054. 
Nyitvatartás: hétfő-péntek: 7.30-19 óra, szombat: 7.30-11.30 óra. Ügyeleti 
nyitvatartás: 7.30–15.30 óra. Készenlét: naponta 22 órától másnap reggeli 
nyitásig (orvosi ügyelet igénye szerint).

LLakosságiLakosságiLakosságiLakosságiLakosságiLakosságiLakosságiLakosságiLakossági

apróhirdetés



Dr. Alakszai Zoltán főispán őt jelölte ki a helyettesítésre, tekintettel arra, hogy Ole-
árné dr. Kádas Marianna korábbi jegyző szeptember 29-én lemondott, és két hóna-
pos lemondási idejére kérte a munkavégzése alóli mentességet.

Az október 4-ei ünnepi alakuló ülésén Kiss Attila polgármester bejelentette, 
hogy Szerencs Város Önkormányzatának új kijelölt jegyzője dr. Béni Gyula 
(fotónkon).

DR. BÉNI GYULA AZ ÚJ JEGYZŐ
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Az első napirendi pontban Bereczk József, a Helyi Választási Bizottság (HVB) 
elnöke ismertette a június 9-ei német nemzetiségi önkormányzati választás 
eredményét. Elhangzott, hogy Szerencsen egy szervezet állított jelölteket: 
a Borsod-Abaúj-Zemplén Megyei Német Önkormányzatok Szövetségének 
Egyesülete. A választás napján, június 9-én három személyre lehetett sza-
vazni. A névjegyzékbe vett választópolgárok közül 61-en járultak az urnák-
hoz. A HVB még június 10-én, hajnalban megállapította az eredményeket, 
mely ellen jogorvoslati kérelem nem érkezett. Szerencs Város Német Nem-
zetiségi Önkormányzat Képviselő-testületébe került 57 szavazattal dr. Árvay 
László, 55 vokssal Braun Csaba és 53 szavazattal Vágási-Endrész Edina. A 
második pontban a megválasztott nemzetiségi önkormányzati képviselők 
eskütétele következett, majd ezután döntöttek az elnök és annak helyette-
sének személyéről. A képviselő-testület egyhangúlag dr. Árvay Lászlót sza-
vazta meg vezetőnek, a helyettesének pedig Vágási-Endrész Edinát. A ne-
gyedik napirendi pontban a tiszteletdíjakról esett szó. „2010-ben az önkor-
mányzat úgy döntött, hogy sem tiszteletdíjat, sem pedig rendszeres költ-

ségtérítést nem állapít meg a képviselőinek, mi ezt a hagyományt a továb-
biakban is szeretnénk folyatni” – mondta az ülésen dr. Árvay László, amit 
végül mindenki megszavazott. 
Október 10-én tartotta alakuló ülését Szerencs Város Roma Nemzetiségi 
Önkormányzata. A Szerencsi Polgármesteri Hivatal tanácstermében legelő-
ször szintén Bereczk József ismertette a június 9-i eredményeket. Elhangzott, 
hogy városunkban három jelölő szervezet állított jelölteket: a PHRALIPE Füg-
getlen Cigány Szervezet Országos Szervezete, az Országos Roma Civil Tanács 
és a Cigány Közösségek Szövetsége. A választás napján 15 jelöltre lehetett 
szavazni, a névjegyzékbe vett választópolgárok közül 120-an járultak az ur-
nákhoz. A HVB már itt is június 10-én, hajnalban megállapította az eredmé-
nyeket, mely ellen jogorvoslati kérelem nem érkezett. Az összesítés után 
Szerencs Város Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületébe ke-
rült 50 érvényes szavazattal Horváth Ernő, Lakatos Dénes 36 vokssal, Gu-
lyásné Botos Magdolna 33 szavazattal, Ónodi Csaba 32 vokssal és Maros-
völgyi János 31 szavazattal. A második pontban a megválasztott nemzetiségi 
önkormányzati képviselők letették az esküt, majd ezt követően döntöttek 
az elnök és helyettese személyéről. A képviselő-testület egyhangúlag Hor-
váth Ernőt választotta meg elnöknek, helyettesének pedig Lakatos Dénest. 
A továbbiakban dr. Béni Gyula, kijelölt jegyző válaszolt a képviselők szerve-
zeti és működési szabályzattal kapcsolatos kérdéseire.

Szerencs Város Német Nemzetiségi Önkormányzata ok-
tóber 8-án, két nappal később pedig Szerencs Város Ro-
ma Nemzetiségi Önkormányzata tartotta alakuló ülését, 
a polgármesteri hivatal tanácskozótermében.

MEGALAKULTAK A NEMZETISÉGI ÖNKORMÁNYZATOK

A Szerencsi Rendőrkapitányság rablás bűntett miatt folytat nyomozást 
egy 60 éves szegilongi férfival szemben. Az elkövető 2022. december 5-
én reggel egy bodrogkisfaludi házba erőszakkal – bejutva a tulajdonost 
egy baltával fenyegette meg, és pénzt követelt tőle. Az idős asszony fé-
lelmében százezer forintot adott át a rablónak, aki ezek után a házban 
további értékek után kutatott. A férfi áldozatának végtagjait összekö-
tözte egy cipőfűzővel, illetve a szájába ruhadarabot tömött, melyet le is 

ragasztott, majd bevonszolta a fürdőszobába és rázárta az ajtót. A rend-
őrök pontos és aprólékos tevékenységének ellenére a nyomozás eleinte 
nehézségekbe ütközött, azonban a kitartó és minden részletre kiterjedő 
munka eredményeként a gyanúsítottat 2024. szeptember 30-án elfogták, 
kihallgatták, majd őrizetbe is vették. A rendőrök az ügyészségen az el-
követő letartóztatását is kezdeményezték, akit a bíróság október 2-án 
letartóztatott.

A szerencsi rendőrök közel két évvel ezelőtti rablás ügyében végzett kitartó nyomozásukkal törlesztették azt az adós-
ságot, melynek során őrizetbe vették egy bodrogkisfaludi idős nő bántalmazóját – olvasható a rendőrség oldalán.

NEM HAGYTÁK KIHŰLNI A NYOMOKAT

Balról jobbra: Bereczk József, Árvay László, Vágási-Endrész Edina és 
Braun Csaba

Balról jobbra: Ónodi Csaba, Lakatos Dénes, Gulyásné Botos Magdolna, 
Horváth Ernő és Marosvölgyi János



Az október 19-én megtartott esemény fő attrakciói közé tartozott a 
mustkóstolás, ami a szüreti hangulatot idézte meg. A legkisebbek nagy 
örömmel vettek részt a csillámtetkó készítés és tökfestésben. Emellett a 
nap folyamán rendőr-, tűzoltó- és mentőautó bemutatókat is láthattak 
az érdeklődők. A programok között szerepelt még hajfonás, valamint kü-
lönféle sorversenyek is. 
A rendezvény fővédnöke Koncz Zsófia, a térség országgyűlési képvise-
lője, a Kulturális és Innovációs Minisztérium családokért felelős államtit-
kára elmondta, a cél az volt, hogy még a tél beköszönte előtt szervezze-
nek egy családi napot, ami erősíti a közösséget. Hozzátette, hogy ehhez 
sok önzetlen támogatást kapott a helyi vállalkozóktól, intézményektől 
és magánszemélyektől is. 

Kiss Attila polgármester is részt vett a családi napon. A városvezető a 
tavaly novemberben átadott játszótérhez kapcsolódva elmondta, hogy 
tervbe van jövőre a kerítés és a térfigyelő kamerák kiépítése, amivel még 
biztonságosabbá válik a terület.

A Szerencsi Csokoládé Játszótéren tartották meg a „Must 
Figyelj” elnevezésű családi napot, amely szórakoztató 
programokkal várta a gyerekeket és szüleiket.

CSALÁDI NAP 
A CSOKIJÁTSZÓTÉREN

Mindenki kaphatott a finom mustból

hírekhírek KRÓNIKA14 SZERENCSI

A település belvárosát érintő fejlesztések miatt a Tokaj Fesztiválkatlan adott 
otthont az idei Szüreti Napoknak, de a város számos pontján voltak kísé-
rőprogramok. A tokaji bor évszázadok óta meghatározó szerepet játszik a 
nemzeti identitás alakulásában, így az esemény célja ennek a kulturális ha-
gyománynak az ápolása, illetve a világörökségi terület sokszínű közösségi 
értékeinek a bemutatása Magyarország egyik legnépszerűbb turisztikai ré-
giójában, a tokaji aszú névadó városában, Tokajban. 
Az idén is volt szüreti felvonulás a helyi nevelési-oktatási intézmények, a 
hagyományőrző csoportok és a borlovagok közreműködésével. A helyi bor-
tér a térség kiváló nedűivel, a gasztrosétány finom ízekkel, a kézművesek 
és mesterségek utcája ajándéktárgyakkal várta a vendégeket. Vidám, szü-
reti hangulatban térzenei koncertek és utcazenészek is szórakoztatták a 
kicsiket és nagyokat. A sztárvendég Korda György és Balázs Klári volt, akik 

október 5-én léptek színpadra. Az egyik leglátványosabb és legjobban várt 
programot, a szőlő-összeadási ceremóniát ugyan ezen a napon tartották. 
A vendégeket Posta György, Tokaj polgármestere köszöntötte, majd el-
mondta, hogy ez az esemény egyedülálló a világon, hiszen nincs más olyan 
borvidék, ahol az összes polgármester jelképesen összead egy szőlőmeny-
nyiséget. Külön üdvözölte azt a nyolc városvezetőt, akiket a nyáron meg-
választottak és most először vesznek részt az eseményen. 
Koncz Zsófia, a térség országgyűlési képviselője, a Kulturális és Innovációs 
Minisztérium családokért felelős államtitkára beszédében elmondta, hogy 
Tokajban történelmi léptékű fejlesztés zajlik, teljesen megújul a belváros. 
Kiemelte, a fejlesztések célja, hogy a régió Magyarország harmadik leglá-
togatottabb térsége legyen. Hangsúlyozta, ehhez az itt élő emberekre és a 
borvidéken készülő borokra is szükség van. Koncz Zsófia emlékeztetett, a 
kormányzat korábban kiemelt turisztikai térségnek nyilvánította a tokaji 
térséget. A városban és a borvidéken is számos fejlesztés történt, példa-
ként említette a 37-es főút Miskolctól Szerencsig tartó kétszer kétsávossá 
bővítését, a tokaji Erzsébet királyné hídjának felújítását és azt, hogy számos 
szálláshelyet fejlesztettek a szállodáktól a panziókig. 
Molnár Péter, a Tokaji Hegyközségi Tanács elnöke ünnepi köszöntőjében 
felhívta a figyelmet arra, hogy a közös gondolkodás erős történelmi gyö-
kerekkel rendelkezik, mert egészen 1570-ig nyúlik vissza, akkor ültek le a 
hegyaljai mezővárosok képviselői, és fogalmazták meg azokat az alapel-
veket, amelyek szerint ma is dolgoznak a borvidék szőlészei és borászai. 
Partha Satpathy, az Indiai Köztársaság magyarországi nagykövete – mint 
a rendezvény díszvendége –, köszöntőjében örömét fejezte ki, hogy ré-
szese lehet a Tokaj-hegyaljai Szüreti Napoknak, majd elismerően beszélt a 
helyi borokról. A nagykövet párhuzamot vont a huszonhét település pol-
gármestere és a világ legnagyobb demokráciájának számító India között, 
ahol sok nemzet, kultúra él békében egymás mellett és dolgoznak együtt 
a közös célok eléréséért. 
A beszédek után a hagyományoknak megfelelően a borvidék huszonhét 
településének vezetői jelképesen összeöntötték az általuk hozott szőlőt, 
amiből jövő nyárra készül el a reprezentációs célokat szolgáló, kereskedelmi 
forgalomba nem kerülő Polgármesterek bora. Szerencset Kiss Attila pol-
gármester képviselte, a puttonyba pedig Varkoly Ádám alpolgármester és 
Danyi László képviselő által termelt szőlő, valamint aszúszemek kerültek.

A Tokaj-hegyaljai Szüreti Napok hazánk egyik legrégebbi 
szüreti eseménye, 1932 óta ünnepelik. A szervezők a há-
romnapos ünnepre, október 4-e és 6-a között a „Fehér 
borok, színes kultúra” jegyében várták az érdeklődőket 
Tokajba.

ÖSSZEADTÁK A SZŐLŐT

Szőlő-összeadási ceremónia Tokajban
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Október a mellrák elleni küzdelem hónapja, amikor világszerte figyelem-
felhívó rendezvényeket szerveznek a betegség megelőzésének és kezelé-
sének támogatására. A szerencsi esemény célja a szolidaritás kifejezése és 
adománygyűjtés volt a Mellrákinfo Egyesület számára. A program külön-
leges eleme volt, hogy a résztvevők igyekeztek rózsaszín ruhában megje-
lenni, vagy viselni a mellrák elleni küzdelem jelképét, ezzel is támogatva 
az ügyet. A megbetegedések főként a nőket, azon belül is leggyakrabban 
a középkorúakat és az idősebb korosztályt érinti. Magyarországon évente 
megközelítőleg 5-6 ezer új beteget diagnosztizálnak mellrákkal és ezek 
között egyre több a fiatal nő. 
A prevenció nagyon fontos, ezért Szerencsen október 12-én délután, a Rá-
kóczi-vár udvarán találkoztak azok a lelkes résztvevők, akik egy könnyed, 
3 kilométeres sétával hívták fel a figyelmet a mellrák elleni küzdelem fon-
tosságára. A séta minden korosztály számára könnyen teljesíthető volt. A 
résztvevők a Rákóczi-vár szökőkútjánál gyűltek össze, ahol egy rövid el-
igazítást követően elindultak. Az előre kijelölt útvonal érintette a Szerencsi 
Fürdő & Wellnessházat, a piacteret, a Bajcsy-Zsilinszky és a Gyár utcákat, 
majd a Rákóczi úton visszatértek a kiindulópontra, ahol már frissítők várták 
a sétálókat. Az időjárás is kedvezett, hiszen gyönyörű őszi napsütés kísérte 
végig a programot. A résztvevők között voltak családok, baráti társaságok, 

páran még kedvenc háziállataikat is magukkal hozták. Az esemény külön-
legessége, hogy mindenki, aki részt vett, valamilyen módon hozzájárult a 
mellrák elleni küzdelemhez. Gábor Zsuzsanna, a rendezvény szerencsi szer-
vezője elmondta, hogy adománygyűjtést is tartottak a Mellrákinfo Egye-
sület javára, amelynek célja egy vénakereső műszer beszerzésének támo-
gatása. Az adományokat egy kihelyezett dobozban lehetett elhelyezni, és 
mindenki annyival járult hozzá, amennyivel csak tudott.

Szerencsen idén is megrendezésre került az „Együtt, Egy-
másért, Szerencs! – Minden nő számít!” elnevezésű figye-
lemfelhívó séta, amire több mint 120 lelkes résztvevő 
gyűlt össze.

SÉTA A MELLRÁK ELLEN

A rendezvényt főzőverseny nyitotta meg, ame-
lyen idén hat csapat vett részt. A versenyzők ká-
posztás-húsos ételeket készítettek, amelyeket 
zsűri értékelt. A bírálókat Király Judit, a Szerencsi 
Művelődési Központ és Könyvtár igazgatója, 
Tóth Ágnes vendéglátós, valamint Bodnár Imre, 
az Istenhegyi Borház tulajdonosa alkotta. A há-
rom kategóriában induló versenyzők közül a Sze-
rencsi Polgárőr Egyesület nyerte meg a toroská-
poszta kategóriát, őket a Mókás Postások étele 
követte. A legjobb székelykáposztát az Árpád-
Pecér Kurucok csapata főzte, második lett az 
Öreg a Nénikéd Klub gárdája. A töltött káposzták 
közül a legjobb fogást a Szerencsi Művelődési 
Központ és Könyvtár csapata főzte, akiket a 
Nyald Meg a Kanalat csoport étke követett. 
A jó hangulatú főzőversenyt és ebédet a Báder 
Tam zenés előadása kísérte. A gyermekprogra-
mok nagy részét a rossz idő miatt az Árkád te-
rembe helyezték át, ahol arcfestés, csillámteto-
válás, szőlőpréselés és mustkóstolás várta a leg-

kisebbeket. Népszerűek voltak a kézműves fog-
lalkozások, mint a mézeskalács díszítés és a sár-
kánytojás-nemezelés. A színházteremben két 
előadást is megtekinthettek az érdeklődők. A 
Mesélő Bőrönd Társulat „A macska és a medve” 
című zenés gyerekszínházi előadásával varázsol-
ta el a gyerekeket, majd a Tekergő Bábszínház 
„Cilike, a hiszékeny egérke” című bábelőadása 
zárta a színpadi produkciókat. A szabadban ug-
rálóvár és rodeóbika is várta a látogatókat. Király 
Judit, a Szerencsi Művelődési Központ és Könyv-
tár igazgatója elmondta, hogy az időjárás nem 
volt kegyes hozzájuk és ez rányomta a bélyegét 

a látogatottságra is, de ennek ellenére minden 
programot megtartottak. „Ami fontos, hogy amit 
elterveztünk, azt meg is valósítottuk, és a vissza-
jelzésekből kiderült, hogy aki eljött, az jól érezte 
magát” – mondta Király Judit. 
A nap végén, első alkalommal került megren-
dezésre a jótékony célú Szerencsi Hobbikutyák 
Szépségversenye, amelyet az Állatok Világnap-
jához közeledve hirdettek meg. A verseny célja 
nem csak a szórakozás volt, hanem egy fontos 
állatvédelmi ügy, hiszen a nevezési díjakból be-
folyt összeggel a Szerencsi Kóborkák Állatvédő 
Alapítványt támogatták a résztvevők. A ver-
senyzők három kategóriában indulhattak: öle-
bek gyöngye – 15 kg alatti kutyák, se túl kicsi, 
se túl nagy – 30 kg alatti közepes testű kutyák 
és a szőrös óriás – 30 kg feletti nagytestű ebek. 
A nevezési feltételek alapján csak egy évesnél 
idősebb, érvényes oltással és chippel rendelke-
ző, jól szocializált kutyák vehettek részt. A ver-
senyre Szerencsről és a környező településekről 
érkeztek kutyák, a törzskönyv megléte pedig 
nem volt követelmény, így az ismeretlen szár-
mazású kedvencek is indulhattak. Bár néhány 
kutya összekapott egymással, a gazdák nagy 
odafigyeléssel tartották szemmel kedvenceiket, 
ügyelve a biztonságra. A szakmai zsűri által ka-
tegóriaként kiválasztott három-négy legjobb 
kutya gazdája serleggel, oklevéllel és ajándé-
kokkal gazdagodott.

A Szerencsi Művelődési Központ és 
Könyvtár szervezésében másodszor-
ra került megrendezésre szeptember 
29-én a Szent Mihály Napi Vigada-
lom. A Rákóczi-várban megtartott 
egész napos program célja a helyi kö-
zösség összekovácsolása és a hagyo-
mányok ápolása volt.

SZENT MIHÁLY NAPI VIGADALOM

Sétával hívták fel a figyelmet a mellrák elleni küzdelemre

Szeretettel készültek az ételek
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VELENCZEI ÁDÁM NYERTE 
A ZEMPLÉN RALLYT

A Zemplén Rally, a HUMDA országos ralibajnok-
ság utolsó futama október 27-én ért véget. A 
megmérettetés központja Szerencs volt, itt állí-
tották fel a rajt és a céldobogót, a volt cukorgyár 
területén pedig a szervizparkot. Az első verseny-
napon a rajtceremóniát tartották a szerencsi Rá-
kóczi-várban, ahol az első három autót Koncz 
Zsófia, a térség országgyűlési képviselője, a Kul-
turális és Innovációs Minisztérium családokért fe-
lelős államtitkára és Kiss Attila, Szerencs polgár-
mestere rajtoltatta el. 

A verseny szom-
bati nyitónapján 
Velenczei a má-
sodik helyen zár-
ta a napot. Eköz-
ben az addigi 
bajnoki éllovas 
Csomós Miklós 
és Nagy Attila 
párosa a harmadik gyorsasági szakaszon történt 
baleset miatt feladni kényszerült a versenyt. Így 

Velenczei lépett elő 
az abszolút bajnoki 
cím elsőszámú esé-
lyesévé, és az októ-
ber 27-ei délelőtti 
szakaszok után már 
szinte karnyújtás-
nyira került a győze-
lemhez. Fő riválisa, 
a Német Gábor és 
Németh Gergely 
kettős, a mádi gyor-
saságin egy balka-
nyart hibázott és 
autójuk az oldalára 
borult, ami jelentős 
időveszteséget oko-
zott nekik, ezzel ki-

esve a bajnoki címért folytatott küzdelemből. 
A verseny hajrájában Velenczeiék átvették a ve-
zetést a négyszeres bajnok Hadik András párosá-
tól, akiket később egy kormányszervó-probléma 
is hátráltatott. Velenczei végül több mint 35 má-
sodperc előnnyel győzött, megszerezve első ab-
szolút bajnoki címét. A verseny során Klausz Kris-
tóf és Papp Tamás a második helyen értek célba 
kiegyensúlyozott teljesítménnyel, míg Hadik And-
rás és Juhász István párosa a harmadik helyen 
végzett. 
A győzelmi ceremóniát a szerencsi Rákóczi-vár-
ban rendezték meg, ahol két helyi kötődésű csa-
pat is részt vett az ORB2-es bajnokságon: Spéder 
Bence és Koroknai Dániel, valamint Rónavölgyi 
Endre és Aczél András. A szervezők külön aján-
dékkal lepték meg a szerencsi kötődésű verseny-
zőket. Rónavölgyi Endre és Aczél András azonban 
nem tudtak személyesen jelen lenni, így ők ké-
sőbb fogják megkapni az ajándékot.

A Zemplén Rallyt október 25-27-e között rendezték 
meg, amin Velenczei Ádám és Bán Viktor párosa ara-
tott győzelmet. Ezzel a sikerrel Velenczei – aki a sze-
zon nagy részében Vánsza Zsolt navigátorral ver-
senyzett – megszerezte pályafutása első abszolút 
magyar bajnoki címét.

Nagy volt az öröm a pódiumon

A futamgyőzelemmel lett abszolút magyar bajnok Velenczei Ádám

Velenczei Ádám és Bán Viktor
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A Szerencsi Tankerületi Központ immár harma-
dik alkalommal szervezte meg az emléktornát, 
amely a barátságról, a sportról és a megemlé-
kezésről szólt. „Közel állt hozzá az iskola, a gye-
rekek, a tanárok, mivel ő maga is pedagógus 
volt, mindig is szívügyének tekintette az okta-
tás kérdését, az iskolát, a pedagógusok és a di-
ákok támogatását, majd polgármesterként, or-
szággyűlési képviselőként az emberek problé-
máit, városa, választókerülete érdekeit. Sok 
egyéb teendője mellett sosem feledkezett meg 
arról, hogy a Szerencsi Tankerületi Központ in-
tézményeit támogassa, azok színvonalát emelje. 
A mai nap, amilyen számban itt összegyűltünk 
mind azt bizonyítja, hogy mennyire sokan sze-
rettük őt, és emléke máig elevenen él bennünk” 
– hangzott el az emléktorna megnyitóján. 
Koncz Zsófia, országgyűlési képviselő, a Kultu-
rális és Innovációs Minisztérium családokért fe-
lelős államtitkára beszédében elmondta, hogy 

édesapja most biztosan boldog, hiszen ő maga 
is nagyon szerette a focit. Végezetül köszönetét 
fejezte ki a szervezőknek és a résztvevőknek. 
A Térségi Alapfokú Művészeti Iskola növendé-
keinek műsora után kezdetét vette a barátsá-
gos labdarúgó mérkőzés. A találkozó előtt a 
kezdőrúgást Koncz Zsófia végezte el. A piros 
mezes csapatot a térség jelenlegi és volt pol-
gármesterei, valamint szerencsi önkormányzati 

képviselők alkották. A csapatkapitányi szerep-
kört Kiss Attila, Szerencs polgármestere töltötte 
be. A Szerencsi Tankerületi Központ gárdáját fő-
ként a környék általános iskoláinak igazgatói al-
kották, akiket Vincze Ottó, volt válogatott lab-
darúgó, külgazdasági és külügyminisztériumi ta-
nácsadó irányított. A mérkőzést végül 6-0-ra a 
fehér mezes Szerencsi Tankerületi Központ csa-
pata nyerte.

Koncz Ferenc, Borsod-Abaúj-Zemp-
lén vármegye 6. számú választókerü-
letének egykori országgyűlési képvi-
selőjének és Szerencs polgármeste-
rének tiszteletére rendeztek október 
2-án emléktornát a Kulcsár Anita 
Sportcsarnokban.

EMLÉKTORNA KONCZ FERENC TISZTELETÉRE

Koncz Ferenc emlékéért fociztak a barátok

Az óvodások kis kosarakkal és mosollyal az arcukon gyűjtötték a fürtöket

A Gyárkerti és a Napsugár épület csöppségeit szeptember 25-én a dél-
előtti órákban érkeztek a helyszínre, ahol mindenki megkapta a szüksé-
ges felszerelést. A program része volt a szüreti tematikus hétnek, amely 
az intézmény egyik legnépszerűbb őszi programja. Kecskésné Nagy Edit 
intézményvezető a helyszínen büszkén mesélt a kicsik lelkesedéséről: 
„Minden évben kijövünk Ondra az egyik kollégánk szőlőjébe, aki meg-
engedi, hogy a gyerekek kicsit szüreteljenek. Az óvodások számára min-

dig különleges élmény, hogy az intézmény falain kívül, a természetben 
tölthetik a napot. Már nagyon várták a szüretelést, a továbbiakban lesz 
még szőlőpréselés és mustkóstolás is” – mondta az intézményvezető. 
Hozzátette, hogy ilyenkor minden a szőlő és a szüret körül forog. „Az 
óvodai tevékenységek mind kapcsolódnak ehhez a témához: versek, 
mondókák, rajzolás, kézműves foglalkozások és játékok segítségével ta-
nulnak a gyerekek a hagyományokról” – folytatta. A programok célja, 
hogy a gyerekek testközelből megtapasztalják a vidéki élet egyik fontos 
pillanatát. Kecskésné Nagy Edit zárszóként elmondta: jövőre tovább bő-
vítik a programokat, ami egyelőre még titok, de annyit azért elárult a 
Szerencsi Híreknek, hogy még több lesz a móka és kacagás.

Szerencsi Óvoda és Bölcsőde nagycsoportosai az idén is 
részt vettek az immár hagyománnyá vált ondi szürete-
lésen.

SZÜRETELTEK AZ ÓVODÁSOK



Czilli Aranka November című verséből idé-
zünk: „Mint a fán felejtett dió, páncélt nö-
vesztettem.…” 
VÍZSZINTES: 1. Az idézet folytatásának első 
része. 12. Egyenruhás pedagógus. 13. Nem új. 14. 
Juhok szállása. 15. Csordultig töltött. 17. Alkotórész. 
19. Indíték. 20. Arány, hányad. 23. Történelemtaná-
rok Egylete, röviden. 24. Az idézet folytatásá-
nak második része. 26. Ausztrál futómadár. 28. 
Igaz, Londonban! 29. Veled mi ketten leszünk! 30. 
A Naprendszer egyik bolygója. 32. Vásárló. 34. Haj-
dúböszörmény városrésze. 36. Titokzatos havasi 
ember. 37. Hitvédelemtan.  
FÜGGŐLEGES: 1. Félholt! 2. Állatövi jegy; Gemini. 3. 
Élményt megtapasztal. 4. Fekete párduc A dzsungel 
könyvében. 5. Attila, becézve. 6. Végtelen kód! 7. A 
görög ábécé 7. betűje. 8. Olimpiai bajnok birkózó 
(András). 9. Zsozsó, Zsocó. 10. Kereskedelmi megál-
lapodás. 11. Étlen lét! 15. Bálványként tisztelt állat. 16. 
Rajt, indulás. 18. Nagyobbá, hosszabbá válik. 21. Ká-
rosan hat. 22. Az egyik szülő becézése. 24. Véleményt 
leszól. 25. Viccen jót derülő. 27. Irattartó. 29. Ádika 
párja! 31. Falu Veszprém és Várpalota között (két be-
tű híján ragadozó madár!). 33. …-alkohol; borszesz. 
35. Ütőhangszer. 36. Toldalékfajta. 37. Az idézet 
folytatásának harmadik része. 38. A germánium 
vegyjele. 39. Annyi mint, röviden. EFEMER

Előző rejtvényünk megfejtése: „A nyárnak minden pillanatát.” A szerencsés nyertes: Vangor István. Megfejtőnk 1 db csokoládé csomagot 
kap ajándékba. A nyeremény átvehető a Szerencsi Polgármesteri Hivatal ügyfélszolgálatán. A fenti rejtvény megfejtését november 21-ig pos-
tázzák címünkre (3900 Szerencs, Rákóczi út 89.) vagy adják le a Szerencsi Polgármesteri Hivatal recepcióján. A keresztrejtvény helyes megfejtői 
között 1 db 6.000 forint értékű csokoládécsomagot sorsolunk ki.
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Kos: III. 21. – IV. 20. 
Ebben a hónapban energiáidat hatéko-
nyan fordíthatod személyes céljaid 

megvalósítására. Lehetőséged nyílik új 
kezdeményezésekre, de ne ess túlzásokba! Figyelj 
jobban szeretteidre! 

 
Bika: IV. 21. – V. 20. 
Pénzügyi helyzeted stabilizálódni lát-
szik, de ne vegyél mindent készpénz-

nek, gondolkodj előre! Érzelmi kapcsola-
taidban harmónia és nyugalom vár rád, ha hajlan-
dó vagy kicsit elengedni az irányítást. 

 
Ikrek: V. 21. – VI. 21.  
A kommunikáció kiemelt szerepet kap, 
így ideje tisztázni félreértéseket a kör-

nyezeteddel. Kicsit szétszórtnak érezhe-
ted magad, de ha rendszert viszel a mindennapok-
ba, minden gördülékenyebb lesz.  

 
Rák: VI. 22. – VII. 22. 
Az érzelmi mélységek hónapja követ-
kezik, de ne félj megélni a nehéz pilla-

natokat is. A családod és a barátaid most 
igazán támaszt nyújtanak. Pénzügyi döntéseidet 
érdemes alaposan átgondolni… 

Oroszlán: VII. 23. – VIII. 23. 
Tovább ragyogsz ebben a hónapban, 
de vigyázz, ne égesd ki magad! Kiváló 

alkalom lehet a november arra, hogy új 
embereket ismerj meg, vagy régi kapcsolatokat 
erősíts. Kerüld a felesleges konfliktusokat! 

 
Szűz: VIII. 24. – IX. 23.  
A precíz tervezés iránti figyelmed most 
nagy hasznodra válik. Munkahelyi sike-

reket érhetsz el, ha kitartó vagy, de figyelj 
arra, hogy ne hanyagold el az egészségedet! Jó idő-
szak arra, hogy önmagaddal is több időt tölts. 

 
Mérleg: IX. 24. – X. 23.  
A párkapcsolatok kerülnek előtérbe, és 
érdemes nyitottabban kezelni a hely-

zeteket. Harmóniára törekszel, de komp-
romisszumokra is szükség lehet. Figyelj arra, hogy 
ne merülj ki mások problémáinak megoldásában. 

 
Skorpió: X. 23. – XI. 22. 
Az új kezdetek hónapja. Megerősíthe-
ted pozíciódat, de csak akkor, ha haj-

landó vagy elengedni a múlt sérelmeit. Az 
érzelmi intenzitás most különösen magas, fontos, 
hogy megtaláld a belső egyensúlyodat. 

Nyilas: XI. 23. – XII. 21. 
A kalandvágyad felerősödik és nyitot-
tabb leszel az új élményekre. Az opti-

mizmusod inspiráló, vigyázz, hogy ne vál-
lald túl magad! Érzelmileg is fontos időszak lehet, 
ha képes vagy a mélyebb érzések megélésére. 

 
Bak: XII. 22. – I. 20. 
A munka és a karrier most nagy hang-
súlyt kap, de ne hagyd, hogy ez min-

den idődet feleméssze. Érdemes odafi-
gyelni az apróbb lehetőségekre, mert hosszú tá-
von komoly eredményeket hozhatnak. 

 
Vízöntő: I. 21. – II. 19. 
A társasági élet felpezsdül, izgalmas 
emberekkel ismerkedhetsz meg. Bár 

szívesen törsz ki a megszokott keretekből, 
most érdemes megőrizni némi stabilitást is. Krea-
tív ötleteid valóra válthatók, ha nem kapkodsz. 

 
Halak: II. 20. – III. 20. 
Az érzelmek és a spiritualitás fontos 
szerepet játszanak az életedben. Lehe-

tőséged nyílik mélyebb önismeretre, de 
ehhez időt kell szánnod a befelé fordulásra. Pénz-
ügyi kérdésekben óvatosan járj el!

Szerencsi Hírek 2024. novemberi horoszkóp
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Első alkalommal rendezték meg Szerencsen  
az I Love Smoky Kiállítást és Nemzetközi BBQ Versenyt.  

Az esemény szervezői Vizsolyi Róbert és Csejtei Tamás volt.  
Cikkünk a 8. oldalon olvasható.


